
مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

                           مناقصه عمومی یک مرحله ای

رسول شجاعی زاده- شهرداری رضوانشهرم الف: 1551269

نوبت اول

                      فراخوان تخریب آسفالت، زیرسازی، جدولگذاری و  آسفالت
شــهرداری رضوانشــهر در نظر دارد فراخوان تخریب آســفالت، زیرســازی، جدولگذاری و آســفالت بلوار ســردار شــهید نور محمدی به شــماره 

2002093665000004 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.
کلیه مرا حل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به 

آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه 

صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی:

- تاریخ انتشار فراخوان: 1402/05/29
- مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1402/06/07

- مهلت ارسال پیشنهادات: 1402/06/18
- زمان بازگشایی پاکت ها: 1402/06/19

نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار: فیش بانکی یا ضمانت نامه بانکی به مبلغ 3/800/000/000 ریال )معادل پنج درصد مبلغ پایه مناقصه( 
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: اصفهان- شهرستان تیران و کرون- رضوانشهر- بلوار امام خمینی)ره(- ساختمان شهرداری

دادستان اصفهان خبرداد: ورود دادستانی به نظارت دقیق بر زنجیره تولید، توزیع و مصرف دارو  

بخشی از داروی تولیدی در اصفهان قاچاق می شود
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    بادگیرها؛ خِرَد از دست  رفته در 
معماری نوین خانه های ایرانی
خنکای تابستان در 
سایه معماری ایرانی

ارتشی ها؛ پیشقدم در اهدای زندگی
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 افتتاح فاز نخست خط 2 متروی اصفهان
 تا پایان سال 140۳

از 80 میلیونی های محال تا
 سه میلیونی های بی حال

»راکد و ساکت«؛ وصف حال این روزهای بازار موبایل اصفهان 

 »فرونشست« و
 » مهاجرت« از عوامل 

 کمبود فضای 
آموزشی در اصفهان

آیات قرآن، آب حیات 
برای جان های تشنه 

است

۳٠ هــزار متقاضی طرح 
 نهضت ملـی مسـکن در

 شهر جدید اصفهان 
ساماندهی می شوند  روبان قهرمانی سپاهان روی سر »زکی پور«
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

یکشنبه  29  مرداد   1402
۳  صفر   1445

20  آگوست 202۳
 شماره ۳884    

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

آگهی تجدید مزایده

مهدی رضوی راد- شهردار ورنامخواستم الف: 1546783

آگهی تجدید مناقصه عمومی

سیدمحمد اطیابی - شهـردار نطنز   م الف: 1551948

نوبت دوم
نوبت اول

شهرداری ورنامخواست به استناد مجوز شــماره 123 مورخ 1402/04/04 شورای اسلامی شهر، در نظر دارد نســبت به فروش دو قطعه زمین با 

کاربری مسکونی از پلاکهای طرح تفکیکی ولی اله ســعیدی واقع در ورنامخواست خیابان شــهید غلامی از طریق تجدید مزایده عمومی در سامانه 

تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( اقدام نماید. لذا علاقمندان به شرکت در مزایده می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر و اخذ اسناد مزایده از تاریخ 

1402/05/22 به سایت سامانه ستاد به آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمایند.

1- پلاک شماره 9 به مساحت 155/22 متر مربع
2- پلاک شماره 10 به مساحت 15۳/74 متر مربع

 شهرداری نطنز در نظر دارد انجام عملیات زیرسازی ) تسطیح ، رگلاژ و شیب بندی  ، تراکم 100 درصد ( و تهیه و حمل و پخش و تراکم آسفالت گرم  بانضمام  تهیه و حمل 

و پخش اندود نفوذی mc  براساس  دستور کار و مطابق با  مشخصات و استانداردهای فنی مربوطه و رعایت ضوابط و دستورالعملهای اجرایی صادره توسط سازمان مدیریت و 

برنامه ریزی کشور به شرح ذیل را  به متقاضیان از طریق مناقصه واگذار نماید.بهای پایه: قیمت پایه برای 1- پخش ، آب پاشی ، تسطیح ، پروفیله کردن ، رگلاژ و کوبیدن  قشرهای 

خاکریزی ، با تراکم 100 درصد به هر ضخامت مطابق با مشــخصات  برای 6750 متر مکعب هر متر مکعب 186.500 ریال جمعــا 1.258.875.000 ریال ،2- تهیه مصالح واجرای 

اندودنفوذی)پریکمت(با قیر محلول برای 27000 کیلوگرم هر کیلوگرم 184.000 ریال جمعا 4.968.000.000 ریال ، 3- تهیه واجرای بتن آسفالتی باسنگ شکسته از مصالح رودخانه 

ای  و قیر مناسب از رده عملکرد )pg(  برای قشــررویه  )توپکا (هرگاه دانه بندی مصالح صفر تا 19میلیمتر باشد به ازای هر سانتی متر ضخامت آسفالت به ازای هر متر مربع برای 

75000 متر مربع هر مترمربع 223.500 ریال جمعا 16.762.500.000 ریال ، 4- تهیه واجرای بتن آسفالتی باسنگ شکسته از مصالح رودخانه ای برای قشر رویه )توپکا(هرگاه دانه 

بندی مصالح صفر تا 5/12 میلیمتر باشد به ازای هر سانتی متر ضخامت آسفالت برای 37500 مترمربع هر مترمربع 224.500 ریال جمعا 8.418.750.000 ریال ، 5- اضافه بها هرگاه 

به ردیف های 150605و 150606 هرگاه از سنگ کوهی به جای مصالح رودخانه ای استفاده شود برای 112500 مترمربع هر مترمربع 5000 ریال جمعا 562.500.000 ریال ، 6-حمل 

آسفالت از محل تولید آسفالت  تا محل اجرا ، مازاد بر یک کیلومتر برای 45000 مترمکعب-کیلومتر هر مترمکعب-کیلومتر 23800 ریال جمعا 1.071.000.000 ریال ، 7- حمل مصالح 

کوهی  آسفالت از محل معدن تا محل تولید آســفالت ، مازاد بر یک کیلومتر برای 33750  مترمکعب – کیلومتر هر مترمکعب – کیلومتر 19.800 ریال جمعا 668.250.000 ریال ، 

8- حمل قیر خالص با تانکر معمولی مازاد بر 30  کیلومتر برای 162000 تن – کیلومتر هر تن- کیلومتر 7400 ریال جمعا 1.198.800.000 ریال جمعا با عمال ضریب بالاسری و ضریب 

منطقه 46.742.715.825 ریال برآورد شده است . تضمین شرکت در مناقصه معادل 2/500/000/000 ریال می باشدکه به یکی از صورت های مشروحه ذیل همراه با اسناد مزایده به 

دستگاه مزایده گزار تسلیم شود.:1-ضمانتنامه معتبربانکی .2-فیش بانکی واریزی به حساب شماره 0107157166009 بنام شهرداری نطنز نزد بانک ملی شعبه نطنز. )به پیشنهاداتی 

که فاقد سپرده،سپرده کمتر،چک یا نظایر آنها می باشد ترتیب اثر داده نخواهد شد( سایر اطلاعات ،جزئیات و شرایط مربوط به معامله در اسناد مزایده مندرج شده است .در صورتیکه 

برندگان اول و دوم و سوم به ترتیب حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها به ترتیب به نفع شهرداری نطنز ضبط خواهد شد. شهرداری در رد و قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار 

است .آخرین مهلت تکمیل و تحویل پیشنهادات تا ساعت 19 روز پنج شنبه 1402/06/16 و  از طریق سامانه ستاد می باشد.

    تلفن تماس:54222119- 0۳1                                                              

آگهی فراخوان شرکت فولاد مبارکه اصفهان 

روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه اصفهان       34- 1402

جهت دریافت اسناد و کسب اطلاعات بیشتر در خصوص فراخوان های عمومی، ارزیابی کیفی، مناقصات و مزایدات به وبسایت شرکت 

به نشانی www.msc.ir، منوی خرید و تامین کنندگان، مناقصات مراجعه و طبق راهنمای موجود، نسبت به انتخاب مناقصه مورد نظر 

از طریق سیستم ارتباط با تأمین کنندگان )SRM( اقدام نمائید. اطلاعات سایر فراخوان ها از طریق سایت شرکت، قسمت اطلاعیه ها 

قابل دسترس می باشد.

مهلت ارسال مدارکموضوعشمارهردیف

1402/06/11مناقصه نگهداری و تعمیرات ابنیه و ساختمان های فولاد سبا148580623

48460116 و 248460115
طراحی، خرید، تهیه مصالح، ساخت حمل و نصب 

آب چیلد فولادسازی و ریخته گری مداوم
1402/07/01

348575844
نظارت مربوط به پروژه توسعه ایستگاه حسن آباد 

و پروژه محوطه سازی و توسعه ریلی گمرک
1402/06/12

با توجه به کمبود شدید خون و فرآورده های خونی استان اصفهان و درخواست 
این سازمان از آحاد مردم، نیروهای مسلح کارکنان گروه 55 توپخانه ارتش 
جمهوری اسلامی ایران در راستای تحقق شعار »ارتش فدای ملت«، با حضور 

در سازمان انتقال خون استان اصفهان خون خود را اهدا کردند.
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 تیران و کرون؛ میزبان سوگواره شبیه خوانی غریب
نخستین سوگواره شبیه خوانی غریب استان اصفهان به میزبانی تیران و کرون و با حضور گروه های 
منتخب شهرستانی برگزار و برترین بازیگران انتخاب شدند.به گزارش خبرنگار خبرگزاری شبستان 

از اصفهان، شــبیه خوانی غریب نمونه 
از فعالیت های نمایشــی برای ترسیم 
واقعیت های دوران ائمه معصومین)ع( 
است که توسط گروه های مختلف هنری 
به ویژه تعزیــه خوانی اجرا می شــود.
هنرهای نمایشی آیینی در ماه محرم و 
صفر اجرا های متعــددی دارند که گروه 
های ســنی مختلف مردمی مخاطبان 
این برنامه ها هستند و اجرای های زیبا 
مورد پسند بوده و مورد استقبال قرار می 

گیرند.بسیاری از پیام های عاشورا به وسیله همین شــبیه خوانی ها منتقل شده که امسال اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان تیران و کرون با تدوین طرح سوگواره رقابتی و اعلام فراخوان به 

گروه های مختلف تعزیه خوانی و نمایشی میزبان سوگواره شد.
نخستین سوگواره شبیه خوانی غریب به با حضور 6 گروه منتخب از سراسر استان اصفهان به میزبانی 
تیران و کرون در مدت یک هفته آغاز و شامگاه جمعه)27 مردادماه( با انتخاب بازیگران برتر و اهدا 
لوح به شرکت کنندگان به پایان رسید.در این رویداد بازیگران برتر بر اساس نظر داوران و نظر سنجی 

مخاطبان معرفی و از آنان تجلیل شد.

 ۷80 بازرسی توسط بسیج اصناف اردستان انجام شد
فرمانده سپاه اردستان گفت: امسال پنج کلاس فقه بازار به استعداد 2۰۰ نفر از صنوف مختلف انجام 
شده است. سرهنگ روح ا... صنعتکار اظهار کرد: در شهرستان اردســتان بسیج اصناف به تنهایی 
تخلفات زیادی را شناســایی و به مراجع اطلاع داده یا پیشــگیری کرده که همه این ها به واسطه 
بازرسی های خوبی اســت که انجام داده اند. صنعتکار با بیان اینکه در ســال گذشته 7۸۰ بازرسی 
انجام شده و از ابتدای سال جاری تاکنون هم 22۰ بازرسی انجام شده است، تصریح کرد: عمده کار و 
تکلیفی که ما برای بسیج اصناف در نظر گرفته ایم همین بازرسی ها است و حضور در مجموعه صنفی 
برای نظارت بر عملکرد اصناف است.فرمانده سپاه اردستان تاکید کرد: بسیج اصناف فعالیت هایی 
همچون توزیع اقلام، همکاری بــا تعزیرات در موضوعات صدور حکم و وارد شــدن به موضوعاتی 
همچون احتکار و شناسایی آن را انجام می دهند و همچنین تشکیل کلاس های فقه بازار نیز از دیگر 
اقدامات بوده که در ســال گذشته انجام شــد.وی با بیان جزئیات اقدامات صورت گرفته در زمینه 
کلاس های فقه بازار توسط بسیج اصناف گفت: در ســال جاری هم تعداد پنج کلاس به استعداد 
2۰۰ نفر انجام شده است تا صنوف مختلف با داد و ستاد اسلامی آشنا شوند که مدیریت آن همه با 

بسیج اصناف است.

تشییع و خاکسپاری جانباز ۷0 درصد در شهر ورنامخواست
پیکر شهید خیرا... خواجه جانباز 7۰ درصد در شهر ورنامخواست تشییع و در گلزار شهدای این شهر 
به خاک سپرده شد.به گزارش خبرگزاری صدا و سیما ، مرکز اصفهان ؛ جانباز شهید خیرا...خواجه، 
از جانبازان 7۰ درصد دوران هشت سال دفاع مقدس بود که پس از تحمل سال ها درد و رنج ناشی 
از آسیب های دوران جنگ تحمیلی روز چهارشنبه دعوت حق را لبیک گفت و به هم رزمان شهیدش 
پیوست.شهید خیرا...خواجه در ســال ۱۳۴7 متولد و در 2۱ دی سال ۱۳6۵ در عملیات کربلای ۵ 

مجروح شد.

فرماندار اردستان تاکید کرد:

جلوگیری از خام فروشی مواد معدنی با احداث کارخانه های فرآوری 

فرماندار اردستان گفت: شهرستان اردستان دارای بهترین و غنی ترین 
معادن و مواد معدنی بوده که این مزیت بســیاری عالی برای منطقه 
اســت، اما در بخش مواد معدنی خام فروشی انجام شده که در تلاش 
هستیم تا پایان امسال با احداث چند واحد فرآوری شده در معادن از 
خام فروشی جلوگیری کنیم.سید محمدهادی احمدی طبا در گفت وگو 
با ایسنا با اشــاره به نشســت هم اندیشــی با معدن کاران شهرستان 
اردستان، اظهار کرد: یکی از موضوعاتی که در سال جاری به صورت جدی 
پیگیر هستیم حوزه معدن اردستان اســت، زیرا معتقدیم معدن یک 
فعالیت اقتصادی و به عنوان یکی از محورهای اصلی توسعه در اردستان 

به شمار می رود.
وی با بیان اینکه در شهرستان اردستان بیش از ۹۰ معدن با موضوعات 
مختلف مانند خاک هــای صنعتی، فلزی و غیرفلزی فعال هســتند، 
افزود: توجه به حوزه معادن در اردستان از سال گذشته تاکنون شروع 
شده اســت، در حالی که طی ســال های گذشــته موضوع معدن در 
شهرســتان اردســتان مغفول مانده و مردم این منطقه از این فرصت 
اقتصادی شهرســتان بهره ای نبرده اند.فرماندار اردســتان با اشاره به 
مشکلات مطرح شده توسط معدن کاران شهرستان، گفت: اصلی ترین 
مشکل مطرح شــده توسط معدن کاران موضوع ســهیمه سوخت بود 

که پیگیری های لازم از شــرکت پخش فرآورده های نفتی استان برای 
رفع مشکلات این بخش انجام می شود. همچنین مشکلات مالیاتی، 
تامین نان روزانه بــرای نیروها و عدم فرهنگ معدن در شهرســتان از 
دیگر موارد مطرح شده توسط معدن کاران اردستان بود.احمدی طباء 
یکی از مشکلات معدن کاران شهرســتان اردستان را در حوزه مکانیکی 
ماشین آلات آنها عنوان کرد و گفت: ضعف فرهنگ در بسیاری از مشاغل 
اردســتان وجود دارد که یکی از آن حوزه معادن است که شاید یکی از 
دلایل آن عدم ارتباط گیری خود معدن کاران با اقشــار مردم است.وی 
خاطرنشان کرد: فرمانداری به عنوان نماینده عالی حاکمیت در اردستان، 
حمایت های خود را از فعالیت های معدنی افزایش خواهد داد، اما این 
حمایت ها مشروط به این است که معادن شهرستان نیز مسئولیت های 
اجتماعی خود را در قبال مردم این منطقه انجام دهند. البته امســال 
کمک هایی در حوزه بهسازی و آسفالت راهداری از طرف معادن انجام 

شده است که تاکید داریم این کمک ها ادامه دار باشد.
فرماندار اردســتان یکی از مشــکلات حوزه معادن شهرســتان را خام 
فروشی محصولات معادن عنوان کرد و گفت: با وجود فعالیت بیش از ۹۰ 
معدن در شهرستان اردستان تنها ۴ معدن کارخانه فرآوری دارند و مابقی 
آنها تولیدات خود را به صورت خام به بیرون شهرســتان صادر می کنند 

که نباید اینگونه باشد.احمدی طبا بیان کرد: شهرستان اردستان دارای 
بهترین و غنی ترین معادن و مواد معدنی بوده که این مزیت بســیاری 
عالی برای منطقه است، اما در بخش مواد معدنی خام فروشی انجام 
شده که در تلاش هستیم تا پایان امسال با احداث چند واحد فرآوری 
شده در معادن از خام فروشی جلوگیری کنیم، زیرا بهره برداری از این 
واحدها، ایجاد فرصت اشتغال و ارزش افزوده برای شهرستان خواهد 

داشت.
وی، خواســتار احقاق حق مردم اردســتان از بهره برداری معادن شد و 
گفت: موضوع کمک معدن کاران به حوزه شهری و اجتماعی یک اتفاق 
دوطرفه خواهد بود، به صورتی که معادن یک سری مشکلات و انتظاراتی 
دارند که اگر این مشکلات برطرف شود آنها هم علاقه مند هستند که در 

طرح های عمران و آبادانی منطقه مشارکت داشته باشند.
فرماندار اردستان خواستار تشکیل شورای معادن شهرستان شد و گفت: 
برای جبران عقب افتادگی اردســتان در بخش معدن، نیازمند پیگیری 
جدی از سوی دستگاه های متولی و استفاده از ظرفیت ها و اختیارات 
قانونی در این بخش هستیم. اداره صمت شهرستان موظف خواهند بود 
برنامه ریزی کنند تا به صورت فصلی و با حضور روسای برخی ادارات و 

نمایندگان معادن شهرستان شورای معادن تشکیل شود.

شهردار خوانسار با اشاره به اینکه عملیات آسفالت به 
صورت عادلانه در ســطح محلات مختلف شــهر اجرا 
می شود، گفت: سال گذشــته 7۳ کوچه خاکی شهر 
آسفالت شد و شناســایی ســایر کوچه های خاکی 
در دســتور کار شــهرداری قرار دارد.مهــدی احمدی 
در گفت وگو بــا خبرنگار ایمنا بــا بیان اینکــه پروژه 
جدول گذاری معابر سطح شــهر در دست اجرا است، 
اظهار کرد: طی سه ســال گذشــته احداث ایستگاه 
آتش نشانی آغاز شد، اما نیمه تمام رها شده بود. سال 
گذشــته پس از پرداخت دیون پیمانــکار، عملیات 
سفت کاری این ایستگاه آتش نشانی با اعتباری حدود 
2.۵ میلیارد تومان اجرا شد.وی با بیان اینکه بیشترین 

رقم بودجه امسال شهرداری در بخش عمرانی هزینه 
می شود، افزود: به دلیل اجرای پروژه فاضلاب شهری، 
فیبر نوری و سایر حفاری ها آسفالت معابر شهر تخریب 
شده و یکی از مطالبات بحق شهروندان بهبود تسهیل 
در عبور و مرور و ساماندهی وضعیت نامناسب آسفالت 
معابر است.شهردار خوانسار خاطرنشان کرد: مهم ترین 
چالش های پیــش روی شــهرداری پرداخت تعمیر 
ماشین آلات عمرانی است، چراکه به دلیل فرسودگی 
ماشین آلات عمرانی، هزینه های زیادی برای تعمیر 
ماشین آلات پرداخت می شود.احمدی با بیان اینکه 
کمبود تخصیص قیر یکی دیگر از مشکلات شهرداری 
خوانسار است، اضافه کرد: خوانســار به دلیل شرایط 

توپوگرافی، شــهری خطی و طولی اســت و تنها ۱۴ 
کیلومتر محور اصلی دارد و انتظار می رود قیر بیشتری 
تخصیص داده شــود.وی با بیان اینکه سال گذشته 
بالغ بر ۳۵۰۰ مترمربع پیاده راه سازی در سطح معابر 
شهر اجرا شده است، گفت: ســال گذشته ۹۰ تن قیر 
به شهرداری تخصیص پیدا کرد، در حالی که بیش از 
۱۰۰ هزار مترمربع از معابر بــا ۱2 میلیارد تومان هزینه 

آسفالت شد.

شهردار خوانسار:

شناسایی کوچه های خاکی شهر در دستور کار شهرداری است

 معاون مدیرکل و رییس اداره بهزیســتی شهرستان کاشان، از برپایی کارگاه آگاه ســازی پیشگیری از معلولیت های دوران ســالمندی خبر داد و گفت: این طرح با هدف 
ارتقای دانش تغییر نگرش و در نهایت تغییر رفتار در گروهای هدف که از ســنین ۴۵ سال به بالا می باشند، طراحی شده اســت.ام البنین متقی نژاد از برپایی کارگاه آگاه 
سازی پیشگیری از معلولیت های دوران ســالمندی خبر داد و اظهار کرد: این طرح با هدف ارتقای دانش تغییر نگرش و در نهایت تغییر رفتار در گروهای هدف که از سنین 
۴۵ سال به بالا  هستند، طراحی شده است.معاون مدیرکل و رییس اداره بهزیستی شهرستان کاشــان، اظهار کرد: بهزیستی هر شهرستان دبیر کمیته سالمندی آن شهر 
است و طرح آگاهسازی پیشــگیری از معلولیت های دوران سالمندی با اجرای دبیر کمیته سالمندی شهرستان کاشــان و با هدف ارتقاء دانش، تغییر نگرش و در نهایت 
تغییر رفتار در گروه های هدف میانسال و سالمند با محوریت موضوعات سکته مغزی، بیماری قلبی- عروقی، استئوپروز، آرتروز، دیابت و سقوط و دمانس طراحی شده 
است.وی در خصوص این کارگاه گفت: کارگاه آموزشی تسهیلگران برنامه آگاهسازی پیشگیری از معلولیت های دوران سالمندان با حضور علی اصغر کلانتری کارشناس 
 مسئول پیشگیری از معلولیت های اداره کل بهزیستی استان اصفهان، مدرسان دوره دیده و ۳۸ نفر از متقاضیان تسهیلگری از ۱2 شهر استان اصفهان و به میزبانی کاشان 

در حال برگزاری است.

خبر روزبرپایی کارگاه آموزشی تسهیلگران پیشگیری از معلولیت های دوران سالمندی در کاشان

عکس خبر

 موکب امام حسین)ع( 
رضوانشهر عازم کربلای 

معلی شد
مدیر اجرایی موکب امام حســین علیه 
الســلام رضوانشــهر گفت: این موکب 
برای انجام ۱۰ روز تهیه و توزیع غذا عازم 
کربلای معلی شد.این موکب از هشت 
روز قبل اربعین حســینی تا دو روز بعد 
از آن فعالیت دارد.۵۰ نفر خدمه در این 
موکب تمام تلاش خود را برای پذیرایی 
هر چه بهتر از زائران در همایش جهانی 

اربعین حسینی دارند.

فرماندار شهرستان لنجان خبر داد:
افزایش 103 درصدی جذب اعتبارات اشتغال بانوان در سال 

گذشته
فرماندار شهرستان لنجان با بیان اینکه در سال گذشته شاهد افزایش ۱۰۳ درصدی جذب اعتبارات اشتغال 

بانوان بودیم، گفت: بانوان شهرستان لنجان در حوزه اشتغال نقش بسزایی را بر عهده دارند.
به گزارش خبرنگار ایمنا، حمیدرضا محمدی فشارکی در نشست با جمعی از فعالان اجتماعی، تشکل های 
مردمی را جزو جدایی ناپذیر فرهنگ ملی و مذهبی ایران دانســت و اظهار کرد: رشد و توسعه روزافزون 
جامعه، رابطه تنگاتنگی با اراده و تحرک سازنده عناصر فعال و تشــکیل دهنده آن جامعه دارد و در این 
میان تشکل های مردم نهاد نقش بسزایی در کسب موفقیت ها و مقابله با آسیب های اجتماعی دارند.وی 
افزود: تشکل های مردم نهاد در ایران اسلامی از قدیمی ترین نهادهای مردمی به شمار می آیند که سابقه 
بسیار زیادی از فعالیت های اجتماعی و عام المنفعه را در افتخارات خود دارند.فرماندار شهرستان لنجان 
تشکل های مردم نهاد را به بازوان توانمند جامعه دانســت و گفت: یکی از ویژگی های مهم تشکل های 
مردمی فعالیت داوطلبانه آن ها بوده و به واسطه اینکه از بطن جامعه برآمده اند، این ظرفیت را دارند که 
به دلیل ارتباط تنگاتنگ با اقشار مختلف جامعه درک درستی از مشکلات داشته باشند و از ظرفیت های 

محلی نیز برای رفع مشکلات استفاده کنند.

تونل خوانسار به بویین میاندشت نقطه اتصال مرکز به غرب و 
جنوب غرب کشور

معاون اداره  کل راه و شهرسازی استان گفت: تونل خوانســار به بویین میاندشت با ۸۵ درصد پیشرفت 
فیزیکی نیازمند تامین منابع مالی برای تکمیل است.بهزاد شاهســوندی، معاون مهندسی و ساخت 
اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: تونل خوانسار به بویین میاندشت به عنوان نقطه اتصال مرکز 
به غرب و جنوب غرب کشور، تاکنون ۸۵ درصد پیشرفت فیزیکی داشته و برای تکمیل، نیازمند تامین 
منابع مالی است.او با اشاره به پیشرفت فیزیکی ۸۵ درصدی احداث  تونل خوانسار به بویین میاندشت 
افزود: این طرح به عنوان شاهراه غرب استان اصفهان و نقطه اتصال این منطقه به استان های خوزستان و 
لرستان از اهمیت زیادی برخوردار است. معاون مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان 
ادامه داد: عملیات اجرایی ایجاد تونل خوانسار - بویین میاندشت به عنوان شاهراه غرب استان اصفهان در 
ابتدا در سال ۹2 آغاز شد؛ اما در سال ۹6 به دلیل مشکلات مالی متوقف شد.شاهسوندی یادآور شد: این 
تونل دارای طولی برابر با ۸۸۰ متر به همراه ۱۴ کیلومتر جاده دسترسی است و تکمیل آن می تواند نقش 

مهمی در حمل و نقل از غرب استان اصفهان و کشور به تهران داشته باشد.

50 درصد اقتصاد شهر خور وابسته به گردشگری است
شهردار خور با اشاره به اینکه احیای مسیر نخلســتان ها به رونق اقتصادی شهر کمک می کند، گفت: 
بیش از ۵۰ درصد گردش اقتصادی شهر خور وابسته به گردشگری است.مهدی حلوانی در گفت وگو با 
خبرنگار ایمنا اظهار کرد: احیای مسیر نخلستان های شهر به درآمدزایی، اشتغال شهروندان، افزایش 
گردش مالی و توسعه و رونق اقتصادی شــهر خور کمک می کند.وی افزود: اقامتگاه های زیادی در 
مسیر نخلستان ها برای اقامت گردشگران وجود دارد که لازم است مرمت و بازسازی شود.شهردار خور 
خاطرنشان کرد: چنانچه دولت و راه و شهرسازی اعتباری را به شهرداری تخصیص دهد، مرمت کف و 
بدنه کوچه های نخلستان و عملیات دفع فاضلاب شهری در این کوچه ها انجام خواهد شد.حلوانی با بیان 
اینکه میراث فرهنگی باید در تهیه مطالعات مرمت و بازسازی کوچه های مسیر نخلستان ها با شهرداری 
همکاری لازم را انجام دهد، تصریح کرد: بیش از ۵۰ درصد اقتصادی شهر خور وابسته به گردشگری است 
و هر سال از شهریور تا پایان فروردین ماه، میزبان گردشگران زیادی در شهر خور هستیم.به گزارش ایمنا، 

شهر خور با ۸2۰۰ نفر جمعیت در مرکز شهرستان خوروبیابانک استان اصفهان قرار دارد.

اخبار

 افزایش مبتلایان ویروس 
گوارشی جدید در اردستان

رییس بیمارستان شــهید بهشتی اردستان با 
بیان اینکــه ویروس گوارشــی جدید علائمی 
همچون اسهال، اســتفراغ، دل درد، سرگیجه 
و تــب و لــرز دارد، گفت: در روزهای گذشــته 
شــاهد افزایش مراجعه مبتلایــان ویروس 
گوارشی جدید به بیمارســتان شهید بهشتی 
اردســتان هســتیم. ســیدحامد روحانی در 
گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: برخی از تجهیزات 
و دســتگاه های بیمارســتان شــهید بهشتی 
اردســتان مانند بخش رادیولــوژی از حدود 
۳۰ سال گذشته اســت و نیاز اســت تا برای 
خدمات بهتر نوسازی و تجهیز شود. طی چند 
سال گذشــته در حوزه طرح تحول، تجهیزات 
مناســبی برای بیمارســتان  تهیه و بازسازی 
شده، ولی فرسودگی تجهیزات و دستگاه های 
پزشــکی به مرور زمان امری طبیعی است که 
باید برای جبران آن اقدام شود.وی افزود: برای 
ارتقای رضایتمندی و رفاه پرسنل بیمارستان 
و مخصوصا پزشکان متخصص و مهد کودک 
بیمارســتان با حمایت مسئولان شهرستان به 
زودی راه اندازی می شــود.رییس بیمارستان 
شهید بهشــتی اردســتان در خصوص شیوع 
ویروس جدید که مشخصات آن شبیه کرونا 
وآنفلوآنزاست، گفت: در چند روز گذشته حجم 
مراجعه بیماران با اعلام گوارشی، سرماخوردگی 
و... به بیمارستان بسیار زیاد شده است. توصیه 
می کنیم همشهریان در اماکن شلوغ و پرتردد 
از ماسک استفاده کنند و روزانه حتما شست و 
شوی دست ها را انجام دهند.روحانی با بیان 
اینکه این ویروس اسم خاصی ندارد و از افراد 
به دلیل هزینه بالا تست کرونا گرفته نمی شود، 
گفت: تاکنون چند مورد بستری به دلیل شیوع 
ویروس شــبیه کرونا داشــتیم، اما مراجعه 
سرپایی به صورت روزانه تا ۸۰ مورد نیز رسیده 
است. وی با بیان اینکه ویروس گوارشی جدید 
علائمی همچون اســهال، اســتفراغ، دل درد، 
سرگیجه و تب و لرز دارد، گفت: افراد مبتلا یک 
تا ۳ روز پس از ابتلا خوب می شوند، اما برخی از 
بیماران که بیماری زمینه ای دارند ممکن است 

نیاز به درمان بیشتری داشته باشند. 

شهرستان اردستان دارای بهترین و غنی ترین معادن 
و مواد معدنی بوده که این مزیت بسیاری عالی برای 
منطقه است، اما در بخش مواد معدنی خام فروشی 
انجام شده که در تلاش هستیم تا پایان امسال با 
احداث چند واحد فرآوری شده در معادن از خام 

فروشی جلوگیری کنیم

با مسئولان

استان



 معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهرداری 
اصفهان، از برگزاری نمایشگاه فناوری و نوآوری )فن 
نما( در شــهر اصفهــان در مهر ماه ســال جاری خبر 
داد. ســعید ابراهیمی گفت: این نمایشــگاه با هدف 
معرفی محصولات و خدمات فناورانه، سوژه  یابی جهت 
ســرمایه  گذاری، مذاکرات و انعقاد قرارداد و با حضور 
صاحبان صنایع، بازرگانان، شرکت های دانش بنیان، 
دســتگا  های اجرایی و مدیران نهادها و دستگاه های 
اجرایی برگزار خواهد شد.معاون برنامه ریزی و توسعه 
سرمایه انسانی شهرداری اصفهان ادامه داد: نمایشگاه 

فناوری و نوآوری )فن نما( امسال، در شهر اصفهان از 
تاریخ 10 الی 12 مهر ماه برگزار می شود و علاقه  مندان 
به حوزه فناوری می  توانند از آن دیدن کنند.وی با بیان 
اینکه در برگزاری این رویداد نمایشگاهی، شهرداری 
اصفهان، اســتانداری، شــهرک علمــی و تحقیقاتی 
دانشگاه صنعتی، دانشــگاه اصفهان، اتاق بازرگانی، 
منطقه ویژه علم و فناوری و چند نهاد دیگر مشــارکت 
دارند، اضافه کرد: صاحبان صنایع، بازرگانان، دستگا 

ه های اجرایی و مدیران شــهری، شرکت  های دانش 
بنیان، کارآفرینان، اعضای هیئت های علمی دانشگاه 
و پژوهشگران در این نمایشگاه حضور خواهند داشت 
و در رابطه بــا فعالیت های مشــترک و فرصت های 
ســرمایه گذاری با مخاطبــان خود تعامــل خواهند 
داشــت.ابراهیمی افزود: این رویداد نمایشگاهی با 

هدف معرفی محصولات و خدمــات فناورانه از طرف 
دانش بنیان  ها، تعامل تجار بــا دانش بنیان  ها، بازدید 
هیئت های تجاری، بازدید مخاطبان جایزه مصطفی 
)ص( و سوژه  یابی جهت سرمایه گذاری و مذاکرات و 
انعقاد قرارداد برگزار خواهدشد. وی در آخر اضافه کرد: 
نمایشگاه فن  نما امسال از تاریخ 10 الی 12 مهر ماه برپا 
می شود و در محل نمایشــگاه بین  المللی اصفهان به 
آدرس کمربندی شرق اصفهان، میزبان بازدیدکنندگان 
خواهــد بود.ابراهیمی ادامــه داد: از دیگر اهداف این 
نمایشگاه، می توان به توسعه تعاملات صنایع و فناوران 
جهت تحقق نوآوری بــاز، معرفی نیازهــای فناورانه 
صنایع، امیدآفرینی به ویژه در نســل جوان، شبکه

 ســازی، بازدید و تعامل با دانش بنیا ن  های خارجی و 
تعامل صنایع بزرگ با دانش  بنیان  ها اشاره کرد.

 معاون برنامه ریزی شهرداری اصفهان خبرداد:

میزبانی اصفهان از نمایشگاه فناوری و نوآوری در مهرماه

خبر روز

مدیرکل حمل و نقل مسافر سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای خبر داد:
خدمت رسانی ۷ هزار دستگاه اتوبوس به زائران اربعین

مدیرکل حمل و نقل مسافر سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای با اعلام اینکه نیازمند 1۶ هزار 
دستگاه ناوگان حمل و نقل جاده ای برای تردد زائران اربعین هستیم، گفت: حدود ۷ هزار دستگاه 
توان حرکت و پیمایش مسیرهای ۳00 کیلومتر به بالا را دارند و در سفرهای اربعین مورد استفاده 

قرار خواهند گرفت.
به گزارش ایرنا، »داریوش باقرجوان« درباره آخرین وضعیت نــاوگان حمل و نقل اربعین گفت: 
تلاش شده تا از ظرفیت دستگاه های دولتی، کارخانه ها، نهادها، ارگان ها و معادن همگی استفاده 

شود و این اقدام به تدریج در حال انجام است.
 باقرجوان در خصــوص میــزان اتوبوس های آمــاده برای ســفرهای اربعین، توضیــح داد: از

 مجموع 1۵ هزار دستگاهی که کارت حمل و نقل هوشمند دارند، حدود ۷ هزار دستگاه توان حرکت 
و پیمایش مسیرهای ۳00 کیلومتر به بالا را دارند و در سفرهای اربعین مورد استفاده قرار خواهند 
گرفت. در کنار آن بهره مندی از ظرفیت سایر دستگاه ها به تعداد ۵ هزار و 200 دستگاه وسیله حمل 
و نقل عمومی در حال انجام اســت.وی توضیح داد: اگرچه تاکنون به عدد ۵ هزار و 200 دستگاه 
ناوگان حمل و نقل جاده ای نرسیدیم؛ اما انتظار داریم تا در روزهای آتی و در آغاز سفرهای اربعین 

تکمیل شود.
باقرجوان گفت: این طرح یک طرح ملی است و بنابراین حتما باید شرایط به گونه ای رقم بخورد 
که تسهیل در تردد رخ دهد.مدیرکل حمل و نقل مســافر سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای 
افزود: پیش بینی ســازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای از سفرهای درون شهری و سفرهای 
اربعین در این ایام نیازمندی 1۶ هزار دســتگاه ناوگان حمل و نقل جاده ای اســت که تلاش می 
کنیم با مدیریت و کار شبانه روزی حداکثر بهره برداری از ظرفیت موجود ناوگان را داشته باشیم.

سازمان هواپیمایی کشوری اعلام کرد:
بلیت اربعین را در ایران تهیه کنید

ســازمان هواپیمایی کشــوری اعلام کرد بهتر اســت زائران بلیت پروازهای رفت و برگشت خود 
 را در ایران تهیه کنند؛ زیرا بلیت در فرودگاه های کشــور عراق یا پای پــرواز صرفا به صورت دلاری

 فروخته می شود.
به گزارش ایسنا، فروش بلیت پروازهای اربعین آغاز شده و شرکت های هواپیمایی باید از سایت 
رســمی فروش خود نســبت به فروش بلیت های اربعین اقدام کنند، در صورتی که ایرلاین ها از 
زیرساخت های لازم برای فروش بلیت برخوردار نباشند، صرفا مجاز به عرضه بلیت در بازه زمانی 

اربعین 2۷ مرداد تا 20 شهریور از طریق این دفاتر خواهند بود.
 در این راســتا ســازمان هواپیمایی کشــوری، در اطلاعیه  پروازهای اربعین اعــلام کرد: حضور
  زائران در پروازهای رفت از ایران در فرودگاه ســه ســاعت قبل از پرواز جهت انجام تشــریفات
  اداری، گذرنامه، پرداخت خروجی، دریافت ارز مسافرتی و... الزامی است. گیت خروج مسافرین
  در پروازهــای خارجی یک ســاعت قبــل از پرواز بســته خواهد شــد.حضور مســافران جهت
  پروازهای برگشت از فرودگاه های نجف و بغداد پنج ســاعت قبل از پرواز الزامی است. با توجه
  به انجام دو مرحله بازرســی )خودرو و مســافر( و صف های طویل ایجادشــده در مسیر، لازم
  است زائران با در دســت داشــتن بلیت و گذرنامه زمان حضور خود در فرودگاه را مدیریت کنند.
 پیشــنهاد می شــود زائران بلیــت پروازهــای رفت و برگشــت خــود را در ایــران تهیــه کنند؛
  بلیت در فرودگاه های کشــور عراق یا پای پــرواز صرفا به صورت دلاری فروخته می شــود. لازم

 است زائران بلیت خود را از دفاتر فروش بلیت شرکت های هواپیمایی معتبر خرید کنند و هنگام 
خرید شماره همراه در دسترس خود را ارائه کنند تا هرگونه تغییر در ساعت پرواز یا تاخیر احتمالی 

را شخصا دریافت کنند.

کافه اقتصاد

 مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان گفــت: در بهارســتان ۵۶ هــزار مخاطــب واجــد شــرایط داریــم کــه در ادامــه تمــام زمین هــا را شناســایی کردیــم امــا 
حــدود 2۶ هــزار واحــد اختصــاص پیــدا می کنــد، یعنــی ۳٠ هــزار مــورد باقــی مانــده ایــن بخــش و دیگــر شــهر و شهرســتان ها را بــه شــهر چهــارم 
منتقــل می کنیــم.  علیرضــا قــاری قــرآن در جمع خبرنگاران، در خصـوص جزییات طـرح نهضت ملـی مسـکن در اسـتان اظهــار کــرد: در ایـن طـرح بـرای سـاخت 
چهـار میلیـون مسـکن در کشـور برنامه ریـزی شـده کـه سـهم اسـتان اصفهـان حـدود 1۸۳ هـزار مســـکن شهری اسـت.مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان 
افزود: تعـداد ثبت نامی هـای اســتان اصفهان برای طرح نهضت ملی مسکن بیش از ۴۴٠ هــزار نفــر بــوده کــه از ایــن تعــداد افزون بر 1۴۸ هـزار نفـر حائـز شـرایط 
هسـتند و بالغ بر 121 هـزار نفـر تاییـد نهایی شـدند و تاکنـون حدود ۴۳ هـزار نفـر افتتـاح حسـاب داشـتند.وی بیان کرد: حدود ۶۵ هزار نفر از متقاضیان در شهرهای 
جدیـد یعنـی بهارسـتان، فولادشـهر و مجلسـی و ۸۳ هزار نفر در شهرهای بالا و زیر 1٠٠ هزار نفر حائز شرایط شناخته شدند.قــاری قــرآن با بیان اینکه وظیفــه عمــده 
مــا در موضــوع مســکن تامیــن زمیــن بــوده، گفت: از 1۴۸ هزار نفـر متقاضیان حائز شرایطی کـه موظـف بـه تامیـن زمیـن بـرای آن هـا هسـتیم، برای حـدود 1٠٠ 

هـزار واحـد تامین زمین شـده و بـرای بیـن ۳٠ تـا ۴٠ هـزار واحد هـم احـداث چهارمین شـهر جدید در اصفهان در دسـتور کار اسـت.

۳٠ هــزار متقاضی طرح نهضت ملـی مسـکن در شهر جدید اصفهان ساماندهی می شوند

نخستین اجلاسیه 
»مردمی سازی 

دولت«
نخستین اجلاســیه ملی مردمی 
ســازی دولت صبــح دیــروز با 
 حضور  رییس جمهــور، نخبگان، 
حلقه های میانی، شبکه دستیاران 
مردمی سازی و مسئولان در سالن 

اجلاس برگزارشد.

عکس خبر

رییس کانون سردفتران و دفتریاران 
استان مطرح کرد:

ایجاد اشتغال کاذب با 
 افزایش تعداد سردفتران 

در اصفهان
 رییس کانون سردفتران و دفتریاران استان 
اصفهان گفت: به دنبال قانون تسهیل و 2 برابر 
شدن تعداد سردفتران شــاهد یک اشتغال 
کاذب خواهیــم بود.ســیامک بهارلویی در 
گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: در یک 
قرن گذشته برای ۸ هزار و ۵00 سردفتر اجازه 
تاسیس داده شد که با اجرای قانون تسهیل 
و صدور مجوز، ۹ هزار و ۵00 ســردفتر اجازه 
تاسیس دریافت کردند و این در حالی است 
که اکنون ۶0 درصد از ۸ هزار و ۵00 سردفتر در 
کشور ضررده است و با 2 برابر شدن تعداد آن 
برای پایداری سردفتران اجازه هر نوع تخلفی 
را می دهند چون بیش از یک میلیارد تومان 
هزینه دفتر و تجهیزات آن را داده است.وی، 
جایگاه یک ســردفتر را در حــد جایگاه یک 
قاضی دانســت و گفت: ســردفتر با داشتن 
مهری که در دســت دارد قادر خواهد بود هر 
قراردادی را ســند دار کنــد و همچون حکم 
قضایی قطعی و لازم الاجراست و این اهمیت 

جایگاه یک سردفتر را نشان می دهد.
رییس کانون سردفتران و دفتریاران استان 
اصفهان با اعلام اینکه از ۸ هزار ۵00 سردفتر 
در کشــور بالغ بر ۵۳0 ســردفتر در اصفهان 
دارای مجوز اســت، ادامه داد: ســردفتری 
را نمی توان در رده یک صنف یا کســب و کار 
دانســت که مجلس این نگاه را به سردفتر 
دارد.وی با بیان اینکه در قانون قبل در شهرها 
به ازای هر 1۵ تا 20 هزار نفر یک دفترخانه باید 
وجود داشته باشــد، افزود: در قانون جدید 
اعلام شده است که بدون ظرفیت دفترخانه 
تاسیس شود که این به معنای ورشکستگی 
دفاتر اسناد رسمی است.بهارلویی گفت: اگر 
از اسناد عادی، سلب اعتبار شود و جای آنها 
را اسناد رســمی بگیرد، بسیاری از مشکلات 
حقوقی حل و نظم حقوقی ایجاد می شــود، 
سند رسمی صرفا اسنادی است که در دفاتر 

اسناد رسمی نوشته می شود.

عکس: ایرنا
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»راکد و ساکت«؛ وصف حال این روزهای بازار موبایل اصفهان 

از ۸۰ میلیونی های محال تا سه میلیونی های بی حال
  طی یکی دو ســال گذشــته بازار موبایل اصفهان تاب و توان 
قبل را ندارد و با وجود تنوع زیادی که در این بازار هســت؛ اما 
 مخاطبان کمتری دارد و مردم کمتر برای خرید گوشی های جدید به بازار مراجعه 
می کنند؛ به نوعی که می توان گفت این روزها بیشتر از خرید، بازار تعمیر گوشی 

داغ است.
بدون شک علت اصلی کسادی بازار موبایل شرایط اقتصادی جامعه و نوسانات 
شدیدی است که در بازار ارز به چشم می خورد.در حقیقت »راکد و ساکت« شاه 
بیتی است که لقلقه زبان موبایل فروشان خیابان احمد آباد شده است. راسته  
ای که یکی از بورس هــای اصلی خرید و فروش موبایل به شــمار می  رود و با 
وجود شلوغی مشتاقان خرید، کمتر کسی موبایل می  خرد. فعالان این بازار پر 
طمطراق، ناراحتند، آنها خیلی وقت است که دیگر مثل چند سال پیش مشتری 
ثابت ندارند و کســانی که هم بازار را شــلوغ کرده اند به گفته آنها خریدار فیک 

هستند؛ »تماشاگرانی به جای خریدار«.
طی ســال های اخیر به قدری تقاضا کم شــده که فعالان بازار شاکی شده اند. 
کاهش قدرت خرید مردم و تورم، این بازار لوکس را از رونق انداخته اســت، با 

توجه به اینکه قیمت موبایل دیگر مانند گذشته ثابت و ارزان نیست.
بین مغازه هایی که کیپ تا کیپ، ویترین هایشــان پر شــده از انواع و اقســام 
برندهای موبایل های گران و ارزان، فروشــگاهی اســت با دکوراسیون سفید 
که بیشــتر از همه توی چشــم می زند، حالا یا به علت بزرگ تــر بودنش و یا 
دکوراســیون متفاوتی که دارد؛ مشــتریان بیشــتری را راغب کرده که هرچند 
کوتاه در خنــکای باد کولر بایســتند و یــا روی کاناپــه  های رنگی بنشــینند 
و به قاب  هــای موبایل هایــی خیره شــوند که قفســه  هــا را میلیونی کرده 
است.فروشــنده این مغازه، ترجیح می دهد به مشــتریانی برســد که واقعا 
خریدار هســتند؛ همینطــور که موبایــل آیفــون 1۳ پرومکس را بــا دقت به 
 مشــتری نشــان می دهد و در وصف خصوصیــات آن از زمیــن و زمان بهره

 می گیرد؛ به بازار می گوید: »قیمت موبایل ثابت نیســت؛ بســته به ارزیم. ارز 
تعیین می کند که پاییــن بیاید، ما هم باید کوتاه بیایم تــا بازارمان نخوابد. بالا 

برود، بالتبع قیمت زیاد می شود. همه صنف با هم هستند.«
وقتی می گوید »همه صنف با هم هســتند«، کنجکاو می شوی که این موضوع 
را حداقل برای خودمان ثابت کنیم؛ نتیجه اش قیمت گیری از مابقی فروشگاه 
هاست. اما وقتی پا را در فروشگاهی کوچک تر و نحیف تر می گذاری که به قدر 
و قیمت قبلی نیست و با دکور ساده تری تزیین شده، دستت می آید که اینجا 
هر کسی برای خود امپراتوری خودش را ساخته و بسته به زرق و برق فروشگاه 
ها، قیمت ها هم اندکی بالا و پایین می رود و یکدســت نیست.در میان قیمت 
موبایل ها، البته بسته به اینکه گارانتی دقیق و اصل داشته باشد و یا یک سیم 
کارت و دو سیم کارته و ... باشــد، فرق می کند و رو به صعود یا سقوط می رود. 

گران قیمت  ترین موبایل  ها اپل هستند با همان نشان سیب گاز زده معروف که 
این روزها با وجود پایین آمدن قیمت دلار همچنان صدر نشــین است و قیمت 
بعضی از برندهایش به نزدیک ۹0 میلیون هم می رسد.بسته به اینکه چه برند و 
مارکی باشند، عددهایشان فرق می کند تفاوتی که کمی عجیب به نظر می رسد؛ 
به عنوان مثال گوشــی موبایل اپل مدل آیفون پرومکس 1۳ در برخی از برندها 
۷۴ میلیون و 200 هزار تومان قیمت خورده در حالی که که برند دیگری از همین 
مدل که تک سیم کارته هم هست، ۸۹ میلیون و 2۵0 هزار تومان برچسب قیمت 
خورده اســت. در همین رده البته برخی آیفون ها هم هســتند که ۷۷ میلیونی 
شده اند و آیفون 12 که یک مدل پایین تر است به ۷2 میلیون فروخته می شود.

اپل؛ امپراتور بازار موبایل اصفهان
در این میان اپل های قدیمی تری هم هســتند که دو ســیم کارته بوده و با نام 
آیفون CH 1۳ به قیمت ۴0 میلیون و ۳۹0 هزار تومان به فروش می رسند چون از 
دور خارج شده اند به نسبت به روزهای طی شده قیمت کمتری دارند. در همین 
طبقه گران قیمت ها گاهی سامسونگ ها هم جا می گیرند البته با کمی تفاوت 
قیمتی کمتر نســبت به راس هرم؛ به عنوان مثال قیمت گوشــی سامسونگ 
۵G S2۳Ultra با 2۵۶ گیگابایت حافظه و دو ســیم کارته به همراه بیمه یک 
ســاله و گارانتی از ۵1 میلیون تا ۵۴ میلیون تومان به فروش می رسد و گوشی 

موبایل سامســونگ Ultra با خصوصیاتی بهتر، ۶0 میلیــون و ۹۹۹ هزار تومان 
دست به دست می شود و در واقع تنه به ۷0 میلیون می زند.در کنار موبایل های 
گران، اما آنچه که در بازار پر تنش راســته احمدآباد خودش را بیش از هر چیز 

نشان می دهد، استقبال مردم از همین اقتصادی هاست. 
گوشــی هایی که تقریبا ۸0 درصــد تقاضا را به دســت گرفته انــد معمولا زیر 
10 میلیون قیمت خــورده انــد.در رده های بعدی گوشــی  های شــیائومی و 
آنر نیز اشــباع بازار موبایل احمد آباد اســت که نســبتا ارزان تر بــوده و قیمت 
هایشــان از 20 میلیون تجــاوز نمی کند و بیشــتر بــه درد کســانی می خورد 
که تــوان مالــی خریــد آیفــون و سامســونگ را ندارند.پس از ایــن برندها 
برندهــای دیگــری هم هســتند که بــا نام و نشــان سامســونگ بــه دلیل 
 اینکــه دیگر نام بــه روز بــودن را یدک نمی کشــند و بــه نوعــی از دور خارج 
شده اند گاهی تا ســه میلیون و چهار میلیون تومان هم قیمت خورده اند و نام 
موبایل هــای اقتصادی را با خود یدک می کشــند.در کنــار موبایل های گران، 
 اما آنچه که در بازار پر تنش راســته احمدآباد خودش را بیش از هر چیز نشــان 
می دهد، اســتقبال مردم از همین اقتصادی هاست. گوشــی هایی که تقریبا 

۸0 درصد تقاضا را به دست گرفته اند معمولا زیر 10 میلیون قیمت خورده اند.
پیمان، یکی از فروشنده های با ســابقه این خیابان در همان ابتدای بزرگمهر، 
مغازه بزرگی دارد و به جز موبایــل لوازم جانبی هم می فروشــد؛ ویترین پر و 

پیمان از موبایل های متنوعش را نشان می دهد و می گوید: رکود بازار ما از کرونا 
شروع شد و ادامه پیدا کرد. این ویترین را می بینید پر بود از موبایل های اپل و 
سامسونگ مدل های بالا، اما حالا کمتر خریدار دارد و برای همین به همین ها 
اکتفا کردیم.آن طور که این فروشــنده می گوید؛ قیمت گوشی موبایل در مدت 
کوتاهی، بین ۴0 تا ۷0 درصد افزایش پیدا کرده و با بالا رفتن دلار بازار برندها را 
تکان غریبی داده است: البته این قیمت ها بیشــتر مربوط به سال گذشته بود 
که باعث شد مشتریان مان ریزش بیشتری داشته باشند، ولی از وقتی که کرونا 
شد، دیگر بازار گوشی موبایل جان نگرفت. خیلی ها رفتند، بسیاری ورشکسته 
شدند و برخی مغازه هایشان را واگذار کردند. شغل ما شبیه آواز دهل است که 
 از دور خوش است، درون مان خودمان را کشــته بیرون مان مردم را. همه فکر 
می کنند در این بازار چه خبر است اما فقط کافی اســت قیمت دلار بالا و پایین 

برود تا مثل زلزله بازار ما را تکان بدهد.

لوازم جانبی سودآورتر از موبایل
به راســته احمدآباد تا ابتدای بزرگمهر و از آن طرف تا شکرشکن که نگاه کنی پر 
شــده از موبایل فروش و لوازم جانبی موبایل که مثل قارچ هر بار در حال زیاد 
شدن هستند، اینجاست که شستت خبردار می شود که گرچه فروشندگان تلفن 
همراه گله می کنند؛ اما این بازار مثل دیگر کالاهــا چندان از رونق نیفتاده و تنها 
شکل و اوضاعش تغییر کرده وگرنه همچنان با تقاضای مشتریان روبرو است.
در این میان اما عده ای مثل مهدی که از فعالان و فروشندگان موبایل است به 
خودش حق می دهد و می گوید: همیشــه هم اینطور نیست که ما سود ببریم؛ 
گاهی قیمت ها بالا نمــی رود چرا که زمانی که دلار با کاهش روبرو می شــود، 
قیمت موبایل هم پایین می آید. یکی از آیفون  هایی که در ویترین است را نشان 
می دهد و می گوید: مثلا این را می بینید تا چند وقت پیش ۷0 میلیون بود حالا 

به ۶۶ میلیون رسیده است. 
خب در این بازار اگر حواس مان جمع نباشــد، تعادل از دست مان می رود. او 
قبلا در رشته مهندسی درس می خوانده اما برایش صرف نکرده و حالا موبایل 
فروش شده است. دستی به موهایش می کشد و می گوید: خوب این کار بهتر 
اســت؛ البته اگر توافقات بین  المللی و روابط دیپلماسی بگذارد که ثبات برقرار 
شود چون با هر اتفاق سیاسی و نوســان ارزی بازار موبایل هم تکان می خورد.
او برای حرف هایش شــاهد هم می آورد: مثلا این موبایــل را می بینید آیفون 
1۴ پرومکس اســت؛ اما قیمتش ارزان تر از آیفون 1۳ اســت چرا که رجیستر 
نمی شود. به عقیده وی، یکی از دلایل رجیستر نشدن آیفون 1۴پرومکس، ده ها 
گوشی آیفون 1۳ پرومکس است که روی دست واردکنندگان باد کرده است. از 
سویی دیگر این گوشــی قابلیت اتصال به اینترنت ماهواره  ای را دارد، اینترنتی 

که هنوز وارد کشور نشده، اما جلوی رجیستر شدن آیفون 1۴ را گرفته است.
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 بادگیرها؛ خِرَد از دست  رفته در معماری نوین خانه های ایرانی
                                                                             

خنکای تابستان در سایه معماری ایرانی
بهترین فرم ســازه برای خنک کردن ســاختمان در دنیا، بادگیر اســت که عالی ترین و 
کامل ترین نوع آن در معماری ایرانی وجود داشــته اســت، اما امــروز در معماری نوین 
خانه های ایرانی مورد بی توجهی و کم لطفی قرار گرفته اســت.به گــزارش خبرنگار ایمنا، 
نزدیک ترین تصویر به زندگی، دورنمایی از شهرهای تاریخی ایران در غروبی با رنگ های گرم و صمیمی است؛ 
تصویری از خانه های دست به دست هم داده که در گذشته، تنها ســقفی بی جان بر بلندای جریان زیستن 
نبود، بلکه تندیسی از جنس طبیعت بود که روح عواطف انســانی در آن دمیده شده باشد؛ تبلوری از دنیای 
درونی انسان.هماهنگی خانه ها با مواهب طبیعت و نیازهای انسان، ضرب آهنگ زندگی را در رگ های زنده 
شهر جاری می کرد و از این رو، نزدیک ترین تصویر به انسان، دورنمایی از شهرهای تاریخی ایران در غروبی با 
رنگ های گرم و صمیمی است.عقل و خردورزی موجود در معماری سنتی ایران، نشریه آمریکایی تایم را بر 
آن داشت که به تازگی در یکی از گزارش های خود بنویسد: »ایالات متحده برای مقابله با گرما باید در شهرهای 

خود از تکنیک های خاورمیانه و ایران استفاده کند، زیرا این راهکار از هر لحاظ به صرفه تر است.«
دلیل این توصیه نشریه تایم، ســازگاری و هماهنگی معماری سنتی ایران با اقلیم و آب و هوا، برای برطرف 
کردن معضلات آب و هوایی هر منطقه و بیشــترین بهره وری از مواهب طبیعت است. برای مثال، خانه های 
سنتی ایران به نحوی ساخته می شــد که گرمای هوای مناطق کویری، سرمای مناطق کوهستانی یا شرجی 
کرانه های خلیج فارس کمترین آزار را برای ســاکنان در پی داشته باشد.این گزارش حسرت برانگیز، ما را بر 
آن می دارد که از خود بپرسیم چگونه از این میزان خرد و اندیشه فاصله گرفتیم و چه مسیری معماری ما را 
به امروز رساند که خانه ها، نه روح و احساسی در جریان دارند و نه احترامی برای ساکنان خود قائل هستند. 
چگونه ممکن است با گذر زمان و پیشرفت علم و فناوری، در رویکرد معماری پسرفت داشته باشیم و فلسفه 

معماری را فدای اقتصاد و درآمد بیشتر کنیم.
فریدون فراهانی، معمار و مدرس دانشگاه در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار می کند: معماری فقط ساخت 
یک ساختمان و ایجاد کاربری های معمول نیست، بلکه تعریف معماری شامل مفاهیم زیادی می شود. در 
واقع، معماری علاوه بر ساخت و عملکرد ساختمان، به فرهنگ، آسایش روحی و و روانی، روابط اجتماعی، 
اقلیم و آب و هوا و هرگونه ارتباط با محیط مانند ایجاد منظره زیبا و استفاده از مواهب طبیعی نیز توجه می کند 
و تبلور اندیشه در تحقق موارد یاد شده است. به گفته مولانا: »صورت دیوار و سقف هر مکان / سایه اندیشه 
معمار دان«.وی می افزاید: اندیشــه یا همان خردورزی، در معماری های سنتی خاورمیانه به ویژه معماری 
ایران، در اوج قرار دارد اما امروز، بیش از هرچیزی خرد و اندیشه و خردورزی از معماری ما رفته و ساختمان 
کالای سرمایه ای شده است. غالب شدن رویکرد اقتصادی، باعث شده است که این خردورزی ها توجیهی 

برای سازندگان خانه نداشته باشد.
این معمار می گوید: خردورزی در معماری یعنی همان طور که در تابســتان با استفاده از دست، سایه بان یا 
کلاه، خود را از آزار و آســیب آفتاب می رهانیم، این ترفندها را در مقیاس بزرگ نیز به وسیله معماری به کار 
ببریم، اما امروز چنین رویکردی وجود ندارد و دیده شده اســت که خانه ای در منطقه گرمسیر ساخته اند که 
به سمت آفتاب سینه سپر کرده  و هیچ تمهیداتی برای پیشگیری از آزار آفتاب در آن اندیشیده نشده است.

وی اضافه می کند: در معماری گذشته ایران، جهت گیری بناها، رنگ و پوشش، استفاده از مصالح بنا، حیاط 
مرکزی و عناصر موجود در آن مانند حوض در مناطق کویری یا مثنی در کرانه های خلیج فارس، تناســب و 
جایگیری پنجره ها به منظور تأمین نور و جریان هوا بسیار هوشــمندانه بود؛ در واقع معضل اصلی اقلیم هر 
منطقه با استفاده از معماری برطرف می شد و هدف، استفاده بهتر از زمین و رویکرد اقتصادی نبود.فراهانی 

می افزاید: مقایسه بازار اصفهان و تبریز نشان می دهد که چگونه با استفاده از قوانین ساده فیزیک در معماری 
می توان سازگاری بنا با اقلیم را رقم زد. ارتفاع ســقف بازار اصفهان، به دلیل گرمای هوا بلند است، زیرا باعث 
می شود هوای گرم به بالای ساختمان منتقل شود و هوای سطح زمین حتی در اوج گرما نیز خنک باشد. بر 
همین اساس، سقف بازار تبریز برای مقابله با سرمای هوا کوتاه در نظر گرفته شده است. جدا از این، بام های 
گنبدی بازار اصفهان باعث می شود همواره بخش زیادی از بام در سایه باشد و همین موضوع به خنک تر شدن 
هوای داخل بازار کمک می کند. استفاده از مصالح مناســب هر منطقه و ایجاد فضاهایی مثل حوض خانه و 
سرداب در کویر و بازشوها در ســواحل خلیج فارس نیز بیانگر نگرش اقلیمی در معماری سنتی ایران است.

وی می گوید: بهترین فرم سازه برای خنک کردن ساختمان در دنیا، بادگیر است که عالی ترین و کامل ترین 
نوع آن در معماری ایرانی وجود داشته است اما امروز مورد بی توجهی و کم لطفی قرار دارد. 

انواعی از بادگیرهای ســاده و یک طرفه به نام مُلکِف در مصر نیز رواج داشــت.این معمار می افزاید: بادگیر 
ایرانی بر اساس دم و بازدم ساخته شده است و کامل ترین آن ها در معماری یزد وجود دارد و معماران یزدی 
در تکامل بادگیر نقش مهمی داشته اند. در معماری سواحل خلیج فارس نیز شکل خاصی از بادگیر به چشم 
می خورد که حجم بیشتری دارد، اما زیر آن حوض وجود ندارد زیرا در این منطقه رطوبت هوا به زیاد است اما 
بادگیرهای کویری دارای حوض است. در هر منطقه، ارتفاع بادگیرها بر اساس وزش باد در آن منطقه تنظیم 
می شد، به نحوی که بیشترین استفاده از بادهای مناسب برده شود این بادگیرها در بعضی فصل ها پوشیده 
می شد.وی تصریح می کند: سال ۱۸۹۰ میلادی، با مهاجرت بستکی ها و تاجران منطقه لنگه به دبی، محله ای 
به نام بستکیه در این شهر شکل گرفت و بادگیرهای ایرانی به آن منطقه صادر شد. به پشتوانه همین، امارات 
و کشورهای کوچک اطراف خلیج فارس بر مالکیت بادگیر ادعا دارند؛ اما این ادعا درست نیست، زیرا پیشینه 
این اندام به ایران برمی گردد و کامل ترین و متنوع ترین انواع بادگیر را در ایران، از یزد، کرمان، اصفهان، سمنان 

و حتی تهران به ویژه در روستاها داریم.
 فراهانــی می افزاید: منطقه بســتک در پس کرانه های خلیج فــارس، دارای بادگیرهای ســاحلی و یزدی
  است که بســیار زیباســت، اما اکنون به دلیل کم کاری مســئولان و کم لطفی کشورهای همســایه، تبدیل
  به نماد کشور امارات شــده اســت.وی می گوید: کتابی به نام بادگیر، توســط چند نفر از معماران غربی که
  بر روی منطقه بســتکیه امارات تحقیق کردند، نوشــته شــد و در آن از تمام معماران ایرانی آن منطقه نام

  برده شده است و بر همین اســاس امارات نمی تواند هویت ایرانی بادگیر را از ریشه و به صورت رسمی انکار 
 کند امــا در تبلیغات گردشــگری خــود، ایــن کار را می کند و نامــی از ایران در کنــار بادگیــر نمی برد.این
  معمار می گوید: در بســیاری از سفرنامه ها، مانند ســفرنامه مارکوپولو نیز از بادگیرهای ایران نام برده شده

  و مارکوپولو زیبایی شــهر را وابســته به بادگیر دانســته اســت، زیرا بادگیرهــا علاوه بر کاربــردی بودن، 
منظر شــهری زیبایی نیــز می ســازند.وی می افزاید: ایجــاد بادگیــر در خانه های امــروزی و آپارتمان ها 
چالش برانگیز و دشــوار اســت، اما اقلیمی برخورد کردن با معماری فقط منحصر به بادگیر نمی شود. برای 
مثال، بازشوها یا ایجاد شــیار پایین پنجره برای برقراری جریان هوا، ترفند مناسبی برای معماری است که 

می تواند امروز هم استفاده شود.

امکان زنده کردن بخش هایی از معماری سنتی ایران در خانه های امروزی
فراهانی می گوید: نظام ساخت وســاز کنونی کشور از کاربرد اندام های معماری ســنتی ایران در خانه های 
امروزی حمایت نمی کند، اما می توان دســت کم به عنوان نخســتین قدم، کولرها را از بــالای بام به داخل 

منزل ببریم. زیرا ایجاد کولر روی پشــت بام هم نمای ناخوشایندی دارد، هم باعث فرسودگی و از بین رفتن 
زودهنگام کولر می شــود و هم مصرف انرژی و آب و برق بســیار بالایی دارد. می توان با ایجاد اتاق کوچکی 
مانند انباری در هر واحد، کولر را به درون خانه آورد و اینگونه علاوه بر رفع مضرات یاد شده، سرویس دهی و 
تعمیر کولر نیز آسان تر خواهد بود.وی تصریح می کند: از طریق ایوان نیز می توان چیزی شبیه به بادگیر را در 
آپارتمان ایجاد کرد؛ البته باید امکان باز و بسته شدن دریچه را برای آن اعمال کنیم که در فصل سرما و موقع 

گردوخاک دریچه بادگیر بسته شود. 
 در مجموع نمی توان بادگیر به شکل کاربردی ســنتی برای خانه های امروزی اجرا کرد، اما می توان به جای
  لابی، فضای همگانی ســاختمان را از طریــق بادگیر خنک کرد و این خنک شــدن به طــور قطع در دمای
  تمام ســاختمان تاثیــر خواهد گذاشــت.این مدرس دانشــگاه می افزاید: عــلاوه بر بادگیر، بســیاری از

  اندام های معماری ســنتی را می تــوان در خانه های امــروزی ایجاد کــرد. برای مثال هیــچ دلیلی برای 
 حــذف ایوان از معمــاری امروز وجــود نــدارد و می توانیم به جــای تراس کوچــک، ایوانی بــا منظر زیبا 
 داشــته باشــیم و بدین ترتیب رفته رفته ایوان را حفظ و وارد خانه های نوین کنیم زیــرا هویت ایرانی ایوان 
 به قدری فراگیر اســت که حتی اعراب هــم آن را با نام ایرانــی »ایوان« می شناســند.وی می گوید: حتی 
 می تــوان عناصر معمــاری معاصر مربوط بــه دوران پهلــوی هم در خانه هــای امروزی ایجــاد کرد. برای
  مثال، به جای لابی که یکی از ناکارآمدترین و نازیباترین فضاها اســت، چیزی شــبیه بــه حیاط یا گلخانه 
 کوچک در فضا و کالبد ســاختمان ایجاد کرد.فراهانی اظهــار می کند: بام نیز از موارد از یاد رفته ای اســت 
 که می توان در معماری امروز احیا کرد. در گذشــته در مناطق با بام تخت، فضای شــبانه خوبی برقرار بود و 
 مردم شــب ها را روی بام می گذراندند؛ امروز نیز می تــوان چنین کاربردی برای بام تعریــف کرد. البته این

  درســت اســت که بام امروز اختصاصی نیســت اما می توان با ایمن ســازی آن، فضای تفریحی شــبانه 
 برای ســاکنان فراهم کرد.وی می افزایــد: می توان فضایی همچــون حوض خانه در معمــاری قدیم را در

 آپارتمان بیشتر از ۱۰۰ متر ایجاد کرد یا با ایجاد اختلاف ارتفاع و سایر ترفندهای معماری، فضای خنک تری 
 در همکف ایجاد کرد. برای همه این موارد، لزومی ندارد فضا حتما ســنتی باشــد، بلکــه می توان در طرح

 نوین هم چنین کاربردهایی را ایجاد کرد. نگاه به معماری سنتی، فقط ظاهر زیبا نیست بلکه می توان با این 
سبک، بر کیفیت فضا بیفزاییم.

مفاد آراء
5/132 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابــر رای شــماره 850 و 851  مــورخ 1402/3/3 هيــات اول موضــوع قانــون 
تعييــن تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مســتقر در 
واحد ثبتی حــوزه ثبت ملک جنوب اصفهــان تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضی، 
مالکيــت آقای  محمد حســين پروين نجــف آبادی  به شناســنامه شــماره 16213 
کدملــی 1282631411  صــادره اصفهان  فرزند نعمت اله  در ســه دانگ مشــاع از 
ششــدانگ يکباب کارگاه به مســاحت 1006 متر مربع  پلاک شــماره 4786  اصلی 
واقع در اصفهان بخــش 5 حوزه ثبت ملک جنــوب اصفهان و مالکيت آقای حســن 
ايزدی  به شناســنامه شــماره 9 کدملی 1288651686 صادره اصفهان فرزند اسداله 
در سه دانگ مشــاع از ششــدانگ يکباب کارگاه به مســاحت 1006 متر مربع پلاک 
 شــماره 4786 اصلی واقــع در اصفهان بخش 5 حــوزه ثبت ملک جنــوب اصفهان 
به موجــب بيع نامه عــادی  )مورخ 1360/09/20 از طرف آقای حســن ســنگتراش 
به  آقايان محمد حســين پروين نجف آبادی و حســن ايزدی واگذار گرديده است(  و 
مع الواسطه از طرف آقای ســيد مهدی هاشمی )مالک رســمی( به متقاضيان واگذار 
گرديده اســت و متقاضيان نيز به موجب يک فقره استشــهاديه محلی کــه به  تاييد 
شــهود محلی رسيده اســت اعلام داشــته اند به مالک رسمی )ســيد مهدی هاشمی 
دسترســی ندارند و با توجه به اينکه آقای حســن ايزدی خودش نيز به موجب ســند 
فوق الذکر مالک رسمی مشــاعی می باشــد لذا مقداری از مالکيت ملک مورد تقاضا 
 به موجب بيع نامه عادی و معرفی آقای ســيد مهدی هاشمی )به عنوان مالک رسمی(

  و مقداری نيز در ازاء مالکيت رسمی مشاعی اوليه )احد از متقاضيان: آقای حسن ايزدی( 
می باشد.

 لذا به منظور اطلاع عمومــی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادرخواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/14
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/29

م الف: 1541747  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

5/133 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شماره 1564 مورخ 1402/5/2 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  شــرکت آب فاضلاب اســتان 
اصفهان به شناسه ملی 10260299036 در ششدانگ يک قطعه زمين با بنای احداثی به 
مساحت 406501/84 متر مربع پلاک شماره 96 و 98 فرعی از 5000 اصلی ) که پلاک 
های مذکور به پلاک های 5000/24664 و 5000/24665 تبديل شده است( واقع در 
اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت رسمی مشاعی اوليه 

مفروز ثبتی گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عمومــی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/14
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/29

م الف: 1541871  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

5/134 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهي 
مي شــود . در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي 
داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت اسناد و املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شماره  4935 مورخ 1402/03/30 هيات اول مالکيت خانم فاطمه 
پنابخدا به شناسنامه شــماره 1362  کدملي 1882202643 صادره شوشتر فرزند  علی 
اکبر در  ششدانگ يکباب  ساختمان به مســاحت 122/03 متر مربع پلاک شماره 34  
اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان  مع الواســطه از علی 
بابائی سودانی فرزند قنبر علی ســند 1212 مورخ 13/2/24 دفترخانه 17 اصفهان تائيد 

و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/14
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/29

م الف: 1541142   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان
مفاد آراء

5/135 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
مورد تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي 
شود . در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک تســليم و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
 رديف 1- برابر راي شــماره 6520 مورخ 1402/04/22 هيات اول مالکيت خانم زينت 
شاه طالبی حسين آبادی به شناسنامه شماره 69  کدملي 1288857039 صادره اصفهان 
فرزند  محمد علی در  ششــدانگ يکباب خانه قديمی به مســاحت 170/47 متر مربع 
پلاک 34  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان  مع الواسطه 
 از مالک رســمی مهدی شــيرانی مورد ثبت صفحه 395 دفتر 193 املاک تائيد محرز 

گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/14
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/29

م الف: 1541067   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان
مفاد آراء

5/136 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانــون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شــماره  140260302007001342 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 

وضعيت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای سعيد اله فرهنگ سهلوانی 
فرزند حسين  به شماره شناســنامه 33   در يک قطعه زمين کشاورزی با کاربری زراعی  
به مساحت 17451/88 متر مربع پلاک 41  اصلی واقع در سهلوان خريداری  از مالک 

رسمی آقای حسين فرهنگ سهلوانی فرزند رمضانعلی محرز گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادرخواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/14
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/29

م الف: 1539826  محمد علی ناظمی اشنی  رئيس ثبت اسناد واملاک  فلاورجان
مفاد آراء

5/137 هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد 
سند رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره  140260302018000332 مورخ 1402/03/21 هيأت اول موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم اقدس 
نوری فرزند سيد عباس بشماره شناسنامه 15 صادره از دولت آباد در يک باب ساختمان 
)تالار( را به مساحت 2675.21 متر مربع  از قســمتی از  پلاک شماره 101 اصلی واقع 
در اصفهان ،دولت آباد برخوار گيلومتر جاده 2 حبيب آباد تالار باغ موج مالکيت بموجب 
ســند ابتيانی به شــماره 24280 مورخ 1395/02/07 دفتر خانه 151 دولت آباد به نام 

متقاضی محرز گرديده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/14
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/05/29

م الف: 1541362  مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  
مفاد آراء

5/138 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شــماره 1696 مورخ 1402/5/11 هيات اول موضوع قانــون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضــی، مالکيت آقای حميدرضا 
مرادی سياه افشادی به شناسنامه شماره 562 کدملی 1284787011 صادره اصفهان 
فرزند حبيب اله در ششــدانگ يکباب خانه به مســاحت 83/71 متر مربع پلاک شماره 
3058 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت 

رسمی مشاعی اوليه مفروز ثبتی گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عمومــی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 

پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/29
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/13

م الف: 1550279  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

5/139 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شــماره 1694 و 1695 مورخ 1402/5/11 هيات اول موضوع قانون تعيين 
تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت خانم صديقه 
باقرزاده ده سرخی  به شناسنامه شماره 1261 کدملی 1289397864 صادره اصفهان 
فرزند خيراله در  ســه دانگ مشاع از ششدانگ يکباب ســاختمان به مساحت 106/55 
متر مربع مفروزی از  پلاک شــماره 4786  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان و مالکيت آقای غلامرضا باقر زاده ده سرخی به شناسنامه شماره 
772 کدملی 1289377316 صادره اصفهان فرزند علی در سه دانگ مشاع از ششدانگ 
يکباب ساختمان به مســاحت 106/55 متر مربع مفروزی از پلاک شماره 4786 اصلی 
واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان بــه موجب بيع نامه عادی و 

مع الواسطه از طرف آقای عبدالرحيم هاديان )مالک رسمی( خريداری گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عمومــی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/29
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/13

م الف: 1550306  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

5/140 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهي 
مي شــود . در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي 
داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت اسناد و املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شــماره  5810 مورخ 1402/04/12 هيات دوم مالکيت آقای يداله 
زارع طهرانی به شناسنامه شماره 208  کدملي 0039037991 صادره تهران فرزند  رحيم 
در  ششدانگ يکباب  ساختمان به مساحت 235/22 متر مربع پلاک شماره 323 فرعی 
از شش   اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در سامانه 

املاک تائيد و محرز گرديد است. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/29
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/13

م الف: 1550767   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان



 یکشنبه  29  مرداد  1402 /  3  صفر  1445  /  20   آگوست    2023 / شماره 3884 

1۷ خانه محیط زیست در اصفهان همزمان افتتاح شد
۱۷ خانه محیط زیست و هفت خانه فناور محیطزیست در استان اصفهان در آستانه هفته دولت به طور 
همزمان بهره برداری شد.به گزارش خبرنگار مهر، هفت خانه فناور محیط زیست در مراکز علمی- پژوهشی 
و ۱۷ خانه محیط زیست در استان اصفهان با هدف گسترش فرهنگ زیست محیطی صبح روز شنبه و 
در آستانه هفته گرامیداشت دولت به طور همزمان به بهره برداری رســید.در این آیین فیروزه سعادتی 
رییس اداره آموزش و مشــارکت های مردمی اداره کل حفاظت محیط زیست اســتان اصفهان اظهار 
داشت: افتتاح خانه های محیط زیست بر اساس سیاست سازمان محیط زیست کشور در بخش های 
مختلف شکل می گیرد و فعالیت ها در این خانه ها تحت نظر محیط زیست در جوامع مختلف صنعتی، 
دانشگاهیان، شهرداری، آموزش و پرورش و … هدفمند دنبال می شود. وی اضافه کرد: در سومین مرحله 
افتتاح خانه های محیط زیست در استان اصفهان، ۱۷ خانه محیط زیست در بخش های صنعت، آموزش 
پرورش، دهیاری ها، سازمان های مردم نهاد، آموزش عالی و شــرکت تعاونی افتتاح شد.رییس اداره 
آموزش و مشارکت های مردمی اداره کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان خاطرنشان کرد: به همت 
کنسرسیوم مراکز علمی و پژوهشی استان امروز هفت خانه فناور محیط زیست نیز در دانشگاه اصفهان 
و دانشگاه علوم پزشکی به بهره برداری رســید.در ادامه منصور شیشه فروش، مدیرکل مدیریت بحران 
استانداری اصفهان نیز در این آیین، مردمی ســازی و توجه به موضوعات محیط زیستی را با مشارکت 
جوامع مختلف صنعتی، شهرداری ها، دانشگاه ها و آموزش و پرورش اقدامی بسیار ارزشمند دانست و 
اظهار داشت: در استان اصفهان خانه های هلال احمر ســطح وسیعی را پوشش داده و مدیریت بحران 
استانداری اصفهان با همان ظرفیت برای گسترش خانه های محیط زیست در دهیای ها و شهرداری های 
استان آمادگی دارد.وی تصریح کرد: چالش های زیست محیطی استان اصفهان بی تردید باید مورد توجه 
دولت قرار گیرد و این مهم نیازمند مشــارکت جوامع مردمی است.مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
اصفهان خاطرنشــان کرد: در پهنه و منطقه ای زندگی می کنیم که همواره تحت تاثیر آلودگی هواست به 
طوری که از ابتدای ســال تاکنون بیش از ۴۵ روز هوای آلوده داشتیم و وجود معضلاتی چون خشکی 
رودخانه زاینده رود، تالاب بین المللی گاوخونی، فرونشست زمین، مشکلات ناشی از کم آبی و استقرار 
۱۰ هزار واحد صنعتی می طلبد که خانه های محیط زیست گسترش یابد.چهار خانه محیط زیست در حوزه 
صنعت، هشت خانه محیط زیست در حوزه دهیاری ها، یک خانه محیط زیست در حوزه شهرداری چرمهین 
لنجان، یک خانه محیط زیست در حوزه آموزش و پرورش، یک خانه محیط زیست در حوزه آموزش عالی 
و هفت خانه فناور محیط زیست در مراکز علمی و پژوهشی به صورت برخط و به طور همزمان افتتاح شد.

مدیر کل اداره اوقاف و امور خیریه استان اصفهان:
پویش »من حامی قرآنم« از زیبایی های چهل وششمین 

دوره مسابقات قرآن کریم بود
مدیر کل اداره اوقاف و امور خیریه استان اصفهان پویش »من حامی قرآنم« را از زیبایی های این دوره 
از مسابقات دانست و گفت: مسئولان قرآنی، شــرکت کنندگان در مسابقه و زائران حاضر در امامزاده 
سیدمحمد خمینی شهر به پویش پیوستند و با جملاتی زیبا حب و عشق خود را به خداوند و قرآن نشان 
دادند.حجت الاسلام محمدحسین بلک در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: چهل وششمین دوره 
مسابقات در دو بخش خواهران و برادران طی سه روز در زیارتگاه امامزاده سیدمحمد خمینی شهر در ۱۳ 
رشته برگزار شد.وی حضور حداکثری مردم در امامزاده سیدمحمد را از ظرفیت های خوب شهرستان 
خمینی شهر برشمرد و افزود: امید است که در ســال های آینده امکان برگزاری مسابقه در اصفهان را 
فراهم کنیم.مدیر کل اداره اوقاف و امور خیریه استان اصفهان نظارت ریاست دارالقرآن کشور را خوب 
برشمرد و از زحمات خادمان قرآنی تشکر کرد.وی، پویش »من حامی قرآنم« را از زیبایی های این دوره 
از مسابقات دانست و گفت: مسئولان قرآنی، شرکت کنندگان در مسابقه و زائران حاضر در این امام زاده 
به این پویش پیوستند و با جملاتی زیبا حب و عشق خود را به خداوند رحمان و کتاب انسان ساز قرآن 

به دشمنان دین و قرآن نشان دادند.

مدیرکل آموزش و پرورش اصفهان اعلام کرد:

»فرونشست« و » مهاجرت« از عوامل کمبود فضای آموزشی در اصفهان 

مدیرکل آموزش و پــرورش اصفهــان گفت: معضل 
فرونشســت و مهاجرپذیری، از عوامــل ایجادکننده 
کمبود فضا و تجهیزات آموزشی در اصفهان است.محمدرضا ابراهیمی 
روز شنبه در گفت و گو با ایرنا افزود: در آستانه آغاز سال تحصیلی در 
زمینه فضای آموزشی در اصفهان،کاشان، نجف آباد و خمینی شهر با 

کمبود مواجه هستیم.
وی اظهار داشــت: با وجود اقدام دولت و خیران مدرســه ساز استان 
اصفهان برای توســعه فضاهای آموزشــی، رشــد مهاجــرت به این 
اســتان و در کنار آن فرســودگی ســاختمان ها به دلیل قدمت بالا و 
یا شــیوه نامناســب نگهداری و نیز فرونشســت، مدارس زیادی را 
به ویژه در نواحی چهــار و پنج کلانشــهر اصفهان و شهرســتان های 
شــمالی این اســتان تحت تاثیر قرار داده اســت.مدیرکل آموزش 
و پــرورش اصفهــان یــادآور شــد: بــا ایــن وجــود کوشــیدیم تا 
ســرعت ســاخت و بهره برداری از فضاهــای آموزشــی را افزایش 
 دهیــم و در نتیجــه در مهر امســال ۸۰ باب مدرســه در اســتان به 

بهره برداری می رسد.

وی خاطرنشان کرد: یکی از مهم ترین اقدامات در آموزش و پرورش 
در آستانه بازگشایی مدارس، پروژه مهر اســت که در آن پرداختن به 
ســاحت های مختلف از جمله »زیرســاخت ها، فضــا و تجهیزات«، 
»نیروی انسانی« و »تقویم اجرای برنامه درسی در راستای محتوای 

آموزشی« دیده شده است.
وی، کمبود نیروی انسانی را چالش دیگر پروژه مهر در استان دانست 
و گفت: برای مهر امســال به بیش از ۶۰ هزار نفر نیروی انســانی نیاز 
است ولی داشــته های ما اکنون حدود ۵۰ هزار نفر است که باید این 

کسری جبران شود.
ابراهیمی، مطمئن ترین و اصلی ترین راه جبران کسری نیروی انسانی 
را از دانش آموختگان دانشگاه فرهنگیان دانست و گفت: ولی با توجه 
به ترک فعل هایی که در سال های گذشته رخ داده این مهم در شرایط 
حاضر محقق نمی شــود و باید از شــیوه های مختلف از جمله جذب 

نیروهای حق التدریس و دیگر شیوه ها این کسری جبران شود.
وی با بیان اینکه سال گذشته حدود ۲ هزار و ۳۰۰ نفر دانشجو معلم در 
دانشگاه فرهنگیان اصفهان جذب شدند، گفت: این عدد با تلاش های 

صورت گرفته امسال به ۲ هزار و ۴۰۰ نفر افزایش خواهد یافت.مدیرکل 
آموزش و پرورش اصفهان افزود: طرح دیگری هم که قرار اســت در 
کشور برای پیش بینی تامین معلم برای سال های آتی صورت گیرد، 
انعقاد تفاهم نامه با دانشگاه های معتبر است که بر مبنای آن، در رشته 
های علوم پایه تعدادی از دانشجویان به مدت ۲ سال در آن دانشگاه 
تحصیل کنند و ۲ سال بعد را در دانشــگاه فرهنگیان مباحث تربیتی، 
معلمی و شــیوه ها و فنون تدریس را فرا بگیرند.وی یادآور شد: این 
طرح در اصفهان با انعقاد قرار داد با دانشگاه اصفهان آغاز شده و ۴۰۰ 
دانشجوی علم پایه به مدت ۲ سال تحصیلات علمی را در این دانشگاه 
فرا خواهند گرفت و سپس وارد دانشگاه فرهنگیان برای کسب آموخته 

های معلمی می شوند.
وی در زمینه تامین تجهیزات و ایجاد فضای مناســب و شــاداب در 
مدارس دولتی در راســتای برقراری عدالت آموزشی به اجرای طرح 
»شهید عجمیان« اشاره کرد و گفت: در این طرح ۵۷۰ مدرسه شامل 
۱۰ هزار کلاس درس و فضای آموزشــی مناسب ســازی و رفع نقص 

می شوند.

اخبار جامعه

رییــس اداره آمــوزش کودکســتان ها و دوره اول 
ابتدایی اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان 
گفت: بیش از ۶۵ هــزار نوآموز در دوره یک ســاله 
پیش دبستانی های تحت پوشش آموزش و پرورش 
فارغ التحصیل شــده اند.قدمعلی عیســی پره در 
گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با بیان اینکه ســال های 
نخستین زندگی کودک، یکی از مهم ترین دوره های 
رشــد او به شــمار می آید و آنچه در این دوران رخ 
می دهد، به طور اساسی بر رشد بعدی کودک اثرگذار 
است، اظهار کرد: بیش از هشت هزار نوآموز بازمانده 

از دوره یک ساله بدو ورود به دبستان در کلاس های 
تابســتانی شــرکت کردند.وی افــزود: تحقیقات 
نشــان می دهند که محیــط خانواده پاســخگوی 
رشــد اجتماعی کودک بعد از چهار سالگی نیست و 
کودکان در این ســن نیاز به شرکت در فعالیت های 
اجتماعی بیشــتری دارند و حضور در محیط های 
پیش دبســتانی این امکان را به آنهــا می دهد تا با 
کودکان هم سن وســال خود ارتباط برقــرار کنند و 
به تدریج مهارت های اجتماعی لازم را برای برقراری 
روابط اجتماعی به دست آورند.رییس اداره آموزش 
کودکســتان ها و دوره اول ابتدایی اداره کل آموزش 
و پرورش استان اصفهان ادامه داد: از سوی دیگر، 
کودک برای برخــورداری کامل از آموزش های دوره 
ابتدایی نیــاز به یک انضباط فکــری دارد که به طور 

معمول خانواده قادر به فراهم ســاختن آن نیست؛ 
در دوره پیش دبستان، مربیان از طریق فعالیت های 
مختلف مانند بازی و کارهای دستی، به تدریج نظم 
و انضباط ذهنی لازم را در کــودکان ایجاد می کنند.

وی گفت: آموزش و پرورش در دوره پیش دبستانی 
به عنوان یک نهاد کلی مداخله می تواند به غنی سازی 
محیط کودکان پرداخته و آنها را به تجارب ادراکی و 
ذهنی جدیدی که در محیط معمول خانواده برایشان 
امکان پذیر نیست، برساند. وی افزود: بیش از ۶۵ 
هزار نوآموز در دوره یک ســاله پیش دبستانی های 
تحت پوشــش آموزش و پرورش فارغ التحصیل 
شــده و تاکنون بیش از ۸ هزار نوآمــوز بازمانده از 
دوره یک ســاله بدو ورود به دبستان در کلاس های 

تابستانی شرکت کرده اند.

بیش از ۶5 هزار نوآموز در دوره یک ساله پیش دبستانی 
فارغ التحصیل شدند

مرحله استانی 
مسابقات سراسری 

قرآن کریم در 
خمینی شهر

مرحله اســتانی چهل وششمین 
دوره مســابقات سراسری قرآن 
کریم ۲۵ تا ۲۸ مردادماه در آستان 
مقدس امامزاده سید محمد)ع( 

خمینی شهر اصفهان برگزار شد.

 رئیس پژوهشکده زیست فناوری رویان اصفهان مطرح کرد:
علت اصلی ناباروری، دیابت و آلزایمر چیست؟

محمدحسین نصر اصفهانی، رییس پژوهشکده زیست فناوری رویان اصفهان در گفت وگو با ایسنا، 
ضمن بیان اینکه این روزها تغییرات در سبک غذایی انسان باعث ایجاد پدیده هایی نظیر ناباروری، 
آلزایمر، دیابت و ســرطان شده است، 
اظهار کرد: همواره مسئله تکامل انسان 
در طبیعت مسئله ای زمان بر بوده است و 
ژن های انسان در طول زمان خودشان را 
با طبیعت وفق می دادند. حدود ۱۰۰ سال 
پیش، زمانی که انقلاب صنعتی رخ داد  
و به دنبال آن انقلاب تکنولوژی و فناوری 
پیش آمد، وفور غذا در جوامع ایجاد شد.  
وی ادامه داد: ایجاد چنیــن تغییراتی 
باعث شــده که در این زمان صد ساله، 
بدن ما نتواند از نظر ژنتیکی خــودش را وفق دهد و تغییرات لازم را ایجاد کنــد. بنابراین، علاوه بر 
آلودگی های محیط زیستی، استرس های کاری و سر و کار با مواد شیمیایی، عدم تطبیق تغییرات 
ژنتیکی با  تغییرات صنعتی باعث ایجاد تغییراتی در روش و ســبک تغذیه ما و در نتیجه به وجود 
آمدن پدیده های نازایی، آلزایمر، دیابت، سرطان و بیماری های مختلف دیگر شده است.  رییس 
پژوهشکده زیست فناوری رویان اصفهان، Advanced Glycation End Products یا AGE ها 
را یکی از عوامل اصلی ایجاد بیماری ها دانست و ادامه داد: برای مثال، ۵۰ سال پیش غذای اصلی 
مردم برنج یا این نانی که امروزه سبوس آن را گرفته اند نبوده. در آن زمان، نانی که مصرف می شده 
از آرد کاملی که سبوس داشته تهیه می شده و علاوه بر این، ما مثل امروز برنج مصرف نمی کردیم. 
در واقع، طبخ غذای ما طبخ غذای سالم آهسته پز بوده و روغن نیز مانند امروز در اختیار مردم نبوده 
و غذاها به صورت سرخ شدنی یا به این صورت که گوشت را روی سطح خیلی داغ طبخ کنند، وجود 
نداشته است.نصر اصفهانی با تاکید بر اینکه غذاهای فست فودی باعث می شوند میزان AGE تولید 
شده ۱۰ ها برابر بیشتر شود، افزود: برای مثال، یک کیلو مرغ ۸۰۰ واحد AGE دارد و وقتی شما آن را 
می پزید این میزان برابر با هشت هزار AGE می شود، اما زمانی که آن مرغ را سوخاری می کنید این 
 AGE میزان تقریبا به هشتصد هزار می رسد. بنابراین، امروزه نوع طبخ غذا باعث شده است که میزان

که ما مصرف می کنیم زیاد شود و این امر نیز باعث تولید رادیکال های آزاد می شود.
وی ادامه داد: همچنین، صد ســال پیش به این اندازه کیک و شیرینی جات وجود نداشته و مردم 
ما بیشــتر غذاهایی که در آن ها حبوبات و سبزیجات وجود داشــته مانند گوشت و لوبیا، گوشت و 
نخود، آش یا آش شله قلمکار مصرف می کردند.  این پژوهشــگر با بیان اینکه یکی از بزرگ ترین 
ایرادهای زندگی مدرن، سبک تغذیه ای آن است، خاطرنشــان کرد: متاسفانه سبک تغذیه ما به 
دنبال سبک تغذیه کشورهای غربی ایجاد شده است. شرکت های میلیارد دلاری آمدند ذائقه مردم 
را تغییر دادند و وقتی ما غذایی مانند مرغ سوخاری می خوریم از آن لذت می بریم چون احساس 
می کنیم خوشمزه است، در حالی که ذائقه ما تغییر پیدا کرده است.  وی ادامه داد: اگر مردم سعی 
کنند ذائقه خود را به سوی غذاهای سالمی که در گذشــته وجود داشته، هدایت کنند، از این طریق 
خواهیم توانست میزان مواد سمی که از غذای خود دریافت می کنیم را کاهش دهیم. اینکه در دنیا 
درصد ابتلا به دیابت افزایش پیدا می کند تنها به این خاطر نیست که ما بد یا زیاد می خوریم، بلکه به 

سبک پخت غذا و نوع تغذیه ما مربوط می شود.  
رییس پژوهشکده زیست فناوری رویان اصفهان، یادآور شد: اگر جامعه مدرن ما درک کند که تا چه 
اندازه سبک و نوع تغذیه در آینده و سلامتی ما و فرزندان ما تاثیر گذار است، کم کم عقلانیت جای 
خودش را در میان مردم خواهد گرفت و مردم با تغییر ســبک تغذیه و زندگی  خود می توانند عمر 

طولانی تر و زندگی سالم تر و نیز با کیفیت تری را تجربه کنند. 

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

شهادت دو مامور انتظامی 
 اصفهان در درگیری با 

قاتل مسلح
جانشــین فرمانده انتظامی استان اصفهان 
گفت: دو تن از ماموران انتظامی شهرستان 
اصفهان در درگیری مســلحانه با قاتل یک 

شهروند به شهادت رسیدند.
جانشین فرمانده انتظامی استان اصفهان با 
اشاره به شهادت دو تن از ماموران انتظامی 
شهرســتان اصفهان در درگیری مسلحانه با 
قاتل یک شهروند بیان کرد: در این درگیری 

مسلحانه قاتل به هلاکت رسید.
سردار  محمد رضا هاشمی فر افزود: در پی 
اعلام مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ مبنی بر 
تیراندازی فردی مســلح و قتل شهروندی 
در یکی از خیابان های شهرســتان اصفهان، 
بلافاصله ماموران انتظامــی کلانتری ۱۶ به 

محل اعزام شدند.
وی  گفت:  با حضور ماموران در صحنه، فرد 
مســلح که عرصه را برخود تنــگ دیده و با 
مشاهده پلیس به سمت ماموران انتظامی 

تیر اندازی کرد.
سرهنگ هاشمی فر افزود: در نهایت با اقدام 
ســریع ماموران انتظامی حاضر در صحنه، 
قاتل مسلح در درگیری مسلحانه با پلیس 
به هلاکت رسید و دو نفر از ماموران انتظامی 
نیز به شدت مجروح شده و جهت مداوا به 

مرکز درمانی منتقل شدند.
جانشــین فرمانده انتظامی استان تصریح 
کرد: اســتواریکم امیر حسین زاده احمدی 
و گروهبان یکم محمد احســان شــفیعی 
از ماموران شــجاع کلانتری ۱۶ شهرســتان 
اصفهان پس از انتقال به بیمارستان به دلیل 

شدت جراحات وارده به شهادت رسیدند.

رییس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان اصفهان از شناسایی و دستگیری پنج گروه سرقت احشام در سالجاری در این منطقه خبر داد وگفت : با اجرای طرح 
های مقابله با سارقان، سرقت دام در استان اصفهان کاهش یافته است.به گزارش ایرنا،سرهنگ حسین ترکیان در گفت وگو با ایرنا اظهار کرد: دستگیری گروه های سرقت 
احشام در پی اجرای طرح کاهش سرقت در» قرارگاه مقابله با سرقت« استان اصفهان انجام گرفت.وی افزود: افزایش قیمت گوشت سبب افزایش سرقت احشام 
در یک سال اخیر در استان اصفهان شده است.رییس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان اصفهان تصریح کرد: اغلب سارقان فعال در این زمینه در زمره مجرمان 
حرفه ای و دارای سوابق متعدد کیفری و دارای تکرار جرم هستند و با بررسی های صورت گرفته تعدادی از آنها حین مرخصی از زندان مرتکب جرم مجدد شده اند.وی 
ادامه داد: بیشتر سرقت احشام در شهرستان های شاهین شهر، برخوار، کاشان، آران و بیدگل، سمیرم، نطنز، اردستان، شهرضا، فریدون شهر، اصفهان تیران و کرون، 
فلاورجان نجف آباد و خمینی شهر گزارش شده است.سرهنگ ترکیان گفت:در سال جاری شاهد رشد ۳۰ درصدی کشفیات سرقت احشام در سطح استان بوده ایم و با 

توجه به شناسایی و انهدام پنج باند بزرگ از سارقین احشام در سطح استان روند وقوع سرقت ها به شدت کاهش یافته است.

پنج گروه سرقت احشام در استان اصفهان دستگیر شدند

  یکی از مهم ترین اقدامات در آموزش و پرورش 
در آستانه بازگشایی مدارس، پروژه مهر است که 
در آن پرداختن به ساحت های مختلف از جمله 
»زیرساخت ها، فضا و تجهیزات«، »نیروی انسانی« 
و »تقویم اجرای برنامه درسی در راستای محتوای 

آموزشی« دیده شده است



درخشش ستاره های شارجه امارات مقابل اتحاد کلباء نشان داد آن ها حریف سرسختی برای تراکتور در پلی آف لیگ  قهرمانان آسیا خواهند بود.به گزارش خبرنگار 
ایمنا، تیم فوتبال تراکتور ایران در شرایطی باید از ساعت ۱۹:۳۰ سه شنبه _سی ویکم مردادماه_ در ورزشگاه یادگار امام تبریز مقابل شارجه امارات قرار گیرد و برای 
راهیابی به مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا تلاش کند که وضعیت خوبی را پشت ســر نمی گذارد.شارجه که هفته گذشته در مسابقه مرحله دوم پلی آف فصل 
۲۰۲۴-۲۰۲۳ لیگ قهرمانان آسیا به پیروزی دو بر صفر مقابل باشوندارا کینگز بنگلادش رسید و حریف تراکتور شد، در نخستین بازی فصل جدید لیگ برتر امارات 
مقابل اتحاد کلباء قرار گرفت.در این تقابل پرگل و جذاب اتحاد کلباء و شارجه پس از ردوبدل شدن هفت گل و کامبک هایی که دو تیم زدند، شارجه موفق شد اتحاد 
کلباء را با نتیجه چهار بر سه شکست دهد و با دســت پر به خانه خود بازگردد.حریف تیم فوتبال تراکتور در پلی آف نهایی لیگ قهرمانان آسیا از ستاره های سابق 
باشگاه های اروپایی بهره می برد و با استفاده از بودجه ای گزاف، برای صعود به مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا تلاش می کند. میرالم پیانیچ و پاکو آلکاسر، دو 

بازیکن سابق بارسلونا و چند بازیکن برزیلی بدون  شک برای تی تی ها تهدیدآمیز خواهند بود.

شارجه با غلبه  بر شاگردان »مجیدی« برای تراکتور خط ونشان کشید
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واکنش »ژاوی« به حضور »فاتی« در رئال: شوخی می کنید؟
سرمربی آبی -اناری ها به ســتایش از آنســو فاتی پرداخت و انتقال او به رئال مادرید را یک شوخی 
دانست.به گزارش ایسنا و به نقل از اسپورت، بارسلونا در هفته دوم لالیگا به مصاف کادیز خواهد رفت.  
ژاوی در نشستی خبری به صحبت های اخیر کارلو آنچلوتی درباره آنسو فاتی واکنش نشان داد. کارلتو 
درباره فاتی گفته بود: او بازیکنی جوان و بااستعداد است و آینده ای درخشان دارد. این همه آن چیزی 
اســت که می توانم درباره این بازیکن بگویم.این صحبت ها درباره مهاجم جوان بارسلونا باعث شد تا 
بعضی از رسانه های اسپانیایی از احتمال انتقال فاتی به رئال مادرید خبر بدهند.ژاوی درباره احتمال این 
انتقال گفت: شوخی می کنید؟ من هفته قبل به صراحت درباره آنسو فاتی صحبت کردم. او میراثی برای 
اکنون و آینده بارسلوناست. واضح تر از این نمی توانم صحبت کنم. متوجه چنین بحث های بیهوده ای 
نمی شــوم. فاتی متعلق به بارسلوناســت و ما به او نیاز داریم. این بازیکن هم از حضور در بارســلونا 
خوشحال است و البته که ما هم از عملکرد او رضایت داریم. اجازه بدهید که به این حرف های پوچ پایان 
بدهیم.سرمربی آبی -اناری ها در پایان گفت: به خاطر بازی پاک مالی در شرایط سختی هستیم. چنین 
قانونی باعث شده اســت تا نتوانیم هر بازیکنی را جذب کنیم. در نهایت باید دست به ارزیابی بزنیم و 
برای جدایی یا جذب هر بازیکن همه چیز را در نظر بگیریم. اولویت های تیم مهم تر از هر چیزی است.

کین: شروع بسیار خوبی بود
مهاجم جدید بایرن مونیخ خوشــحال است که در نخســتین حضورش در ترکیب ثابت باواریایی ها در 
بوندسلیگا موثر ظاهر شد.به گزارش ایسنا و به نقل از اسکای اسپورت، هری کین در نخستین بازی اش 
در ترکیب اصلی بایرن مونیخ در رقابت های بوندسلیگا درخشید.این ستاره انگلیسی در دیدار بایرن مونیخ 
برابر وردربرمن در افتتاحیه بوندسلیگا درخشید؛ به طوری که توانست یک گل به ثمر برساند و یک پاس 
گل هم بدهد تا زمینه را برای پیروزی قاطع بایرنی ها مهیا کند.کین بعد از بازی گفت: شب خوبی برای ما 
بود. شروع بسیار خوبی داشتیم و گلی که در ابتدای بازی به ثمر رساندیم کمک کرد تا این پیروزی قاطع 
را به دست آوریم. وردربرمن در ابتدای نیمه دوم فشار آورد و شرایط را برای ما سخت کرد. گل دومی که به 
ثمر رساندیم بسیار مهم بود و خیال ما را راحت کرد.او ادامه داد: بازیکنان نیمکت نشین بایرن مونیخ بسیار 
تاثیرگذار بودند؛ به طوری که توماس مولر پاس گل داد و ماتیس تل هم گلزنی کرد. تیم برای پیروزی و 
درخشش به چنین نیمکت قدرتمندی نیاز دارد. در برابر وردربرمن به مراتب از بازی با لایپزیگ بهتر ظاهر 
شدیم؛ همچنان که سرعت بیشتری هم در گردش توپ داشتیم. باید در همان نیمه نخست کار حریف 
را تمام می کردیم و گل های بیشتری می زدیم. بایرن تیمی اســت که باید در رقابت های مختلف برای 
قهرمانی بجنگد.کین درباره احساسش در نخستین بازی با پیراهن بایرن مونیخ در بوندسلیگا گفت: قبل 
از بازی کمی از ناحیه معده دچار درد شــدم؛ اما به محض آن که وارد زمین شدم شرایط بهتر شد و دیگر 

احساس درد نداشتم.

احتمال یک تصمیم غیرمنتظره از »امباپه«
به گزارش»ورزش ســه«، کیلیان امباپه نه تنها ممکن اســت به زودی قراردادش را تمدید کند که احتمال 
همکاری طولانی مدت با باشگاه پاریسی را نیز تحت بررسی دارد.پیشنهاد تمدید تا ۲۰۲5 با پاریس از ۱۹ روز 
پیش و با تمام شدن مهلت تعیین شده باشگاه منتفی شد. تصمیم امباپه برای فعال نکردن آن بند تبعات 
زیادی داشت و او نه تنها از تور آسیایی که از تمرینات نیز کنار گذاشته شد. امباپه ولی قبل از بازی هفته اول 
پی اس جی برابر لوریان پس از توافق با باشگاه به تمرینات برگشت و برابر تولوز نیز بازی کرد.کیلیان منتظر 
حرکتی جدی از سوی رئال مادرید بود، ولی در نهایت این باشگاه برای خرید او اقدام نکرد، چرا که منتظر سال 
بعد است تا او را رایگان جذب کند.لوپاریزین نوشته است که احتمال جدایی رایگان امباپه تقریبا غیرممکن 
است و خود او می داند که برای وجهه و اعتبارش در میان هواداران مطلوب نیست که رایگان باشگاه را ترک کند. 
به همین دلیل او به دنبال توافقی جدید با پی اس جی است.تمدید تا ۲۰۲5 همچنان روی میز است، ولی 

امباپه که مجذوب پروژه جدید باشگاه شده، احتمال تمدید طولانی مدت را نیز رد نمی کند.

فوتبالیستی که از شهر»کُشتی «ستاره سپاهان شد؛

ورزشکار شدم؛ اما کشتی گیر نه

 به گزارش خبرنگار مهر، هفته دوم رقابت های لیگ برتر فوتبال در حالی به پایان رســید که سپاهان اصفهان در دیداری 
تماشایی توانست مقابل ذوب آهن به پیروزی برسد. دربی رفت نصف جهان نه تنها حضور ۶ امتیازی سپاهان در پایان 
دومین دیدار لیگ برتر فصل جاری را به همراه داشت بلکه ریسک ژوزه مورایس برای استفاده از هافبکی جوان در ترکیب 
اصلی سپاهان جواب داد تا »محمدجواد حسین نژاد« نقش بســزایی در پیروزی دو بر صفر تیمش در این بازی باشد.
هافبک ۲۰ ساله فوتبال سپاهان که پس از حضور در فوتبال آماتور جویبار و ساری توسط مربیان آکادمی سپاهان شناسایی 
و رشد کرد تا حالا همه نگاه ها را در آغاز لیگ برتر به خود خیره کرده است.محمدجواد حسین نژاد در گفت و گو با خبرنگار 
مهر، روند رشد خود از شهری را که همه آنجا را مهد پرورش کشتی گیر می دانند، توضیح داد تا نشان دهد در جویبار می توان 
غیر از تشک کشتی به مستطیل سبز فوتبال هم فکر کرد.هافبک جوان سپاهان اصفهان در ابتدای صحبت های خود با 
خبرنگار مهر، زادگاه خود را توصیف کرد و گفت: اهل جویبار هســتم. در آنجا همه کشتی گیر هستند مگر خلاف آن ثبات 
شود. فکر می کنم بیشتر جمعیت این شهر ورزشکار هستند. من هم ورزشکار شدم اما کشتی گیر نه!حسین نژاد ادامه 
داد: به خوبی یادم هست وقتی برای اولین بار فوتبال بازی کردم مربیان فوتبال در جویبار گفتند محمد جواد فوتبالیست 
می شود. سعی کردم روی هدف خودم تمرکز داشته باشم و به اهدافم برســم. وی درباره حضورش در آکادمی باشگاه 
سپاهان تاکید کرد: نونهالی خودم را در تیم شهروند جویبار زیر نظر آقایان اصغرپور و فرهی بودم. سپس به پدیده سازی 
رفتم تا مربیانی همچون آقایان برزگر و شفاهی روی تکنیک و فوتبال من نظارت کنند. با همین تیم برای مسابقات زیر ۱5 
سال راهی اصفهان شدیم. با ذوب آهن بازی کردیم که مربیان آکادمی سپاهان من را شناسایی کردند و پیشنهاد دادند. 
آقای ارمغان احمدی من را از باشگاه سپاهان پیدا کرد.حسین نژاد درباره دریافت پیشنهاد سپاهان یادآور شد: بازی در 
آکادمی سپاهان در سن و سالی که من داشتم رؤیا بود. خیلی مهم است در محیطی رشد کنید که شرایط حرفه ای دارد. 
باشگاه سپاهان یکی از بهترین باشگاه های ایران بوده و هست. آنها مربیان پایه خیلی خوبی هم دارند. واقعا دلسوزانه 
کار کردند تا رشد پیدا کنم.حسین نژاد در پاسخ به اینکه آیا به عنوان یک نوجوان ۱5 ساله ترسی از زندگی تنها در شهری 
دیگر را داشته ای تصریح کرد: وقتی هدف گذاری می کنم دیگر خیلی چیزها بی معنی می شود. من کاملا آماده تمام 
سختی ها شدم. در سپاهان کاری جز فکر کردن به هدفم نداشتم. ابتدا در خوابگاه باشگاه بودم و حالا در هتل هستم 

و اینجا زندگی می کنم. خوشبختانه شرایط خیلی خوبی هم دارم که راضی هستم. باشگاه سپاهان از هر لحاظ به 
بازیکنان خود توجه می کند. شما در باشگاه تنها نیستید و کاملا حس خانواده بودن پیدا می کنید.»خودم را آماده 
کرده بودم اما وقتی وارد زمین شدم خیلی استرس داشتم«. حسین نژاد اولین حضور در ترکیب اصلی سپاهان را 

مقابل ذوب آهن در هفته دوم لیگ برتر فوتبال تجربه کرد. او در خصوص حضورش در بین ۱۱ بازیکن اصلی گفت: 
قبل از آغاز بازی کاملا استرس داشتم. من خیلی روی آرامش خودم کار کردم اما حقیقتا استرس خیلی 

زیادی داشتم. فکرش را هم نمی کردم در یک بازی بزرگ بخواهند من را فیکس کنند. تمام این استرس 
قبل از بازی بود و فکر می کنم سوت آغاز مسابقه که زده شد هیچ چیز دیگری جز برنامه ریزی تاکتیکی و 
حفظ کمک به تیم در ذهنم مرور نمی شد. اصلا دیگر همه چیز برایم عادی شد. می خواستم بهترین عملکردم را 

کنم.حسین نژاد درباره خانواده اش توضیح داد و گفت: پدرم شغل آزاد دارد و مادرم خانه دار است. یک برادر بزرگ تر از 
خودم دارم اما هیچ کدام از اعضای خانواده ام فوتبالی نیستند. با فوتبال به آرامش می رسم و خیلی از انرژی و هیجانم 
را تخلیه می کنم. وقتی در زمین برای بازیسازی و حرکت رو به جلو گام بر می دارم فکر می کنم. همین تمرکز و تفکر حالم 
را خوب می کند.پدیده جوان فوتبال کشور درباره دیدگاه های ژوزه مورایس تصریح کرد: کمتر کسی را مثل او دیده ام. او 
نه تنها یک سرمربی قوی و منظم است بلکه انسانیت بالایی هم دارد. خیلی خوشحالم که در دوره ای رشد می کنم که او 
سرمربی من است. گاهی اوقات به خودم می گویم امیدوارم تمام بازیکنان جوان و کسانی که می خواهند پیشرفت کنند با 
ژوزه مورایس کار کنند اما خوش به حال من که این شانس نصیبم شد.او در ادامه گفت و گویش با خبرنگار مهر در پاسخ به 
اینکه وقتی فردای بازی با ذوب آهن در اصفهان راه رفتی نگاه مردم شهر متفاوت بود، تاکید کرد: واقعیت همینطور است. 
اصلا نمی دانستم لطف طرفداران اصفهان را چطور پاسخ بدهم. آنها در همین یک روز به من خیلی حرف ها و نکته ها یاد 
دادند. قدردان تک تک آنها هستم. هافبک تکنیکی فوتبال ایران که همراه با تیم زیر ۲۰ سال کشورمان در جام ملت های 
آسیا حضور داشت در خصوص حذف ناباورانه این تیم و عدم راهیابی به جام جهانی جوانان خازرنشان کرد: نسل طلایی 
فوتبال ایران بودیم که می توانستیم خیلی از قله ها را با هم فتح کنیم. تیمی پر از بازیکن مستعد که حذف کردن آن سخت تر 

از بردن به جام جهانی بود. نمی خواهم به آن روزها برگردم اما واقعا حیف شد به جام جهانی نرفتیم.

اظهار نظر  روز

ناراحتی در اردوی فولاد، باید جبران کنیم
به گزارش»ورزش ســه«، قرمزهای اهوازی که در نقل و انتقالات پر ســر و صدا بودند، اما در هفته 
نخست با سه گل از سیرجان بازگشــتند، نتیجه ای که اصلا لایقش نبودند و برای جبرانش خود را 

آماده کردند.
جو عجیب ورزشگاه فولاد اما ســورپرایز بازیکنان فولاد بود، آن ها که تا کنون چنین جو و اتمسفری 
را تجربه نکرده بودند، با وجود اینکه به سرمربی خود قول دادند که بازی را در می آورند، اما در نهایت 
مغلوب شدند تا به همراه ملوان و تراکتور تنها تیم های بدون برد هفته باشند. شاگردان منصوریان 
البته به شدت از این دو باخت ناراحتند و در این خصوص هم در جمع های خودشان صحبت کرده اند 
و البته هم قسم شده اند تا در دیدار بعد این دو  بازی را جبران کنند و روزهای خوب خود را از نو شروع 
کنند.این روزها شاید بیشتر از تمرینات بدنی و تاکتیکی، نیاز بازیکنان فولاد آمادگی روحی و ذهنی 
باشد. آمادگی مهمی که می تواند آن ها را از انزلی دســت پر به اهواز بازگرداند و اگر این چنین نشود 

شاید همین روند بد ادامه دار باشد.

ستاره پرسپولیس در آستانه خط خوردن از لیست تیم ملی
از زمان اضافه شدن محمدحسین کنعانی زادگان به فهرست بازیکنان پرسپولیس، این بحث وجود داشت 
که کدام مدافع میانی باید روی نیمکت بنشیند؟ سرخ ها فصل گذشته با حضور مرتضی پورعلی گنجی 
و گیورگی گولســیانی رکورد کمترین گل خورده را ثبت کردند و نیمکت نشــینی یکــی از این دو بازیکن 

می توانست زیان بار باشد.
 به همین دلیل حتی شایعاتی در مورد تغییر سیســتم پایه این تیم و بازی با ۳ مدافع مرکزی منتشر 
شد که البته یحیی گل محمدی چنین تصمیمی نداشــت. در نهایت مطابق انتظار ،گولسیانی رفت روی 
نیمکت تا ۲ مدافع ایرانی و ملی پوش پرسپولیس فیکس شوند. طبیعتا بیرون ماندن یکی از موفق ترین 
بازیکنان فصل گذشته خبر خوبی برای سرخپوشان نبود؛ اما شاید هر کس دیگری هم جای یحیی بود 
همین تصمیم را می گرفت.کنعانی مزایایی دارد که قابل چشم پوشی نیست. او در جریان بازی حساس 
با تراکتور، بار دیگر یکی از این امتیازات را نشان داد؛ جایی که بعد از توپ گیری از بازیکن حریف، یک پاس 
بلند پشت مدافعان انداخت و با وادار کردن حسین پورحمیدی به اشتباه، زمینه ساز گل ۳ امتیازی و بسیار 
مهم سعید صادقی شد. کنعانی بارها در پرسپولیس و تیم ملی از این پاس ها ارسال کرده و نشان داده از 
معدود مدافعان میانی فوتبال ایران به شمار می آید که بازی سازی از عقب زمین را بلد است. با این شرایط، 

گولسیانی همچنان باید روی نیمکت بنشیند.

رقم دقیق قرارداد »بیرانوند« با پرسپولیس مشخص شد
رییس هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس رقم قرارداد دروازه بان این تیم را فاش کرد. حسین شهریاری در 
گفت وگویی تلویزیونی با اشاره به مبلغ قرارداد علیرضا بیرانوند با پرسپولیس اظهار داشت: قرارداد بیرانوند 

نسبت به سال قبل کمتر شده و بیشتر نشده است.
وی افزود: در پرسپولیس همه چیز شفاف است. قرارداد فصل اول بیرانوند ۱۳میلیارد و ۸۰۰میلیون تومان 
است. برای سال بعد هم ۲۰ درصد افزایش می یابد و روی ۱۷میلیارد می رود.رییس هیئت مدیره باشگاه 
پرسپولیس تاکید کرد: هواداران فهیم و بااخلاق تیم را حمایت کردند و تیم با دست خالی، تلاش کادر فنی و 
غیرت بازیکنان و زحمات کارمندان باشگاه توانست موفقیت به دست آورد. پای ثابت موفقیت ها هواداران 
بودند که در همه شرایط به ما کمک کردند.شهریاری ادامه داد: پرسپولیس با بدهی انباشته بیش از هزار 
میلیارد مواجه بود و در یک سال اخیر 5۰۰میلیارد تومان بدهی گذشته را پرداخت کردیم و ۲5۰میلیارد هم 

بدهی ارزی پرداخت شد.
رییس هیئت مدیره پرسپولیس ادامه داد: ۱۸۰ میلیارد تومان پول پرسپولیس در سازمان خصوصی سازی 
بلوکه شده و می گویند اگر سرمایه گذاری کنید پول را به شما می دهیم در صورتی که استقلال کل پولش را 

خرج کرد و مشکلی هم برای این باشگاه پیش نیامده است.

مستطیل سبز

مهاجم پیشین آبی پوشان: 
 این استقلال حرفه ای

 امتیاز می گیرد!
فرد ملکیان، مهاجم پیشــین آبی پوشــان در 
گفت وگو با خبرورزشی در مورد پیروزی استقلال 
مقابل ملوان در هفته دوم رقابت های لیگ برتر 
اظهار داشت: گرچه استقلال مقابل ملوان مثل 
بازی با صنعت نفت خیلی خوب بازی نکرد اما 
مهم کسب ســه امتیاز بود که شاگردان نکونام 
توانســتند به این مهم برســند. البته استقلال 
در خط دفــاع به خاطر مصدومیت ســهرابیان 
کمی هم ناهماهنگ بود ولــی باید بگویم تیم 
نکونام حرفه ای ۳ امتیــاز را گرفت.وی افزود: 
ملوان تیم جسوری بود و حتی می توانست در 
دقایق ابتدایی به گل برسد؛ اما کاپیتان استقلال 
یعنی حسین حسینی ناجی تیم شد و با مهار 
پنالتی ورق را به سود آبی پوشان برگرداند. فکر 
می کنم استقلال نیاز به تقویت دارد و باید حتما 
در نیم فصل دوم بازیکن جذب کند چراکه خط 
حمله تیم نیاز مبرم به جذب مهاجم گل زن دارد.

مهاجم پیشین آبی پوشان در ادامه گفت: جواد 
نکونام دقیقا می داند با همین بازیکنان تیمش 
چطور بازی کند و امتیاز بگیرد در واقع مهم ترین 
برتری نکونام نسبت به ساپینتو انتخاب ترکیب 
ایده آل برای بازی اســت. با این حال استقلال 
در دو بازی اول ۶ امتیاز کسب کرد و ۴ گل زد و 
گلی هم دریافت نکرد. این آمار نشان می دهد 
استقلال روند خوبی آغاز کرده اما در هفته سوم 
مقابل ســپاهان بازی بسیار ســختی را دارد. 
سپاهان یکی از مدعیان اصلی قهرمانی در لیگ 
برتر است و این تیم هم مثل استقلال ۶ امتیاز 
کسب کرده و در واقع این بازی نشان می دهد 
استقلال در این فصل چه عیاری خواهد داشت. 
البته هنوز ابتدای فصل است و باید بعد از ۷ هفته 
در مورد عملکرد نکونام اظهار نظر کنیم ولی با این 
مشکلات و بحرانی که اســتقلال دارد، نکونام و 
شاگردانش بی نظیر کار کردند.ملکیان در پایان 
خاطرنشان کرد: مشکلات استقلال در این فصل 
زیاد اســت که بارها به آن اشاره شده ولی خب 
تاثیری روی عملکرد فنی بازیکنان نگذاشــته 
است و نمایش خوبی که از آن ها انتظار می رفت 

را فعلا دیدیم و امیدوارم ادامه داشته باشد.

فوتبال جهان

عکس خبر

 روبان قهرمانی سپاهان 
روی سر زکی پور

مدافع چپ پیشین استقلال که بهترین 
شــرایط فنی خود را در ســپاهان دارد، 
در دیدار اخیرشــان مقابل ذوب آهن در 
شرایطی به شادی روی گل اول و پنالتی 
رضا اســدی پرداخت که روبان قهرمانی 
هواداران شــان روی ســر او فرود آمد و 

صحنه جالبی خلق کرد.

دبیر فدراســیون سوارکاری با اشــاره به مشکلات 
استفاده از اسب های داخلی در هانگژو گفت: چین 
پروتکل های خاصی را برای مسائلی مثل سلامت 
اســب تعیین کرده که پروســه زمان بری است و 
مجبور شدیم اسب هایی را از خارج کشور انتخاب 
کنیم که تحت مالکیت ورزشکاران خودمان هستند 
و هنوز وارد ایران نشــده اند.مصطفی دهدشتی در 
گفت وگو با خبرنگار ورزشی ایرنا در خصوص حضور 
تیم ملی ســوارکاری در بازی های آســیایی اظهار 
داشــت: قرار بود که با اســب هایی که داخل ایران 
داریم در این مســابقات شــرکت کنیم؛ اما کشور 
چین برای این رقابت ها پروتکل های خاصی را برای 
مسائلی مثل سلامت اسب تعیین کرده که پروسه 
زمان بری است و ما نیز به علت کمبود وقت مجبور 

شدیم اسب هایی را از خارج کشور انتخاب کنیم که 
تحت مالکیت ورزشکاران خودمان هستند و هنوز 
وارد ایران نشــده اند. در حال حاضر هم سوارکاران 
ما در اردوی خارجی و درحال تمرین با اسب های 

خودشان هستند.
وی با اشــاره به تعداد ورزشــکاران ایرانی حاضر 
در بازی های آســیایی عنوان کرد: فراخوان دادیم 
و پس از بررســی داوطلب ها پنج نفــر را منتخب 
کردیم. از بین نفرات انتخاب شده یک نفر دیگر نیز 
پس از بررسی تمرینات و سابقه مسابقات حذف 
شد و چهار نفر دیگر را برای اردوی تمرینی به کشور 
هلند اعزام کردیم. مسابقاتی برای حفظ انسجام و 
آمادگی سوارکارها داشتیم و تا برگزاری بازی های 
آســیایی ۲ مســابقه دیگر نیز در برنامــه داریم. 

 ما فقط در رشــته پرش شــرکت می کنیم و هر ۴
 سوارکار اعزامی هم متخصص این رشته هستند. 
دبیر فدراســیون ســوارکاری در پایان درباره زمان 
برگزاری انتخابــات این فدراســیون نیز گفت: ۷ 
شــهریور مجمع انتخاباتی فدراســیون سوارکاری 
از ۱۰ صبح در ســالن فارســی کمیته ملی المپیک 

برگزار می شود.

دبیر فدراسیون سوارکاری: 

در بازی های آسیایی از اسب های خارجی استفاده می کنیم
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 ویژه برنامه »علمدار منم« در گذر فرهنگی چهارباغ
 برگزار می شود

مدیر منطقه یک شــهرداری اصفهان با اشــاره به برگزاری اجتماع بزرگ دختران دهه هشتادی با 
عنوان »علمدار منم« در گذر فرهنگی چهارباغ گفت: این ویژه برنامه روز دوشنبه، سی ام مردادماه، 

از ساعت ۱۶:۳۰ آغاز خواهد شد.
سیدعلی رضی زاده در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: اجتماع بزرگ دختران دهه هشتادی با 

عنوان »علمدار منم« روز دوشنبه، سی ام مردادماه، ساعت ۱۶:۳۰ برگزار خواهد شد.
وی با اشاره به برگزاری اجتماع »علمدار منم« در گذر فرهنگی چهارباغ مقابل مدرسه امام صادق 
)ع( افزود: این ویژه برنامه با ســخنرانی سیدعلی اکبر محســنی و مدیحه سرایی سجاد محمدی 

همراه با هم خوانی اثر علمدار منم برگزار خواهد شد.
مدیر منطقه یک شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: شهرداری اصفهان، شرکت واحد اتوبوسرانی، 
صداوسیما، حوزه هنری، ناحیه مقاومت بسیج، رسانه ملی نوجوانان استان اصفهان و سایر نهادها، 

در برگزاری این ویژه برنامه همکاری خواهند داشت.

استان اصفهان؛ پیشگام در تولید محصولات دفاعی کشور
جانشین وزیر دفاع و پشتیبانی نیرو های مسلح گفت: استان اصفهان دومین استان صنایع دفاعی 

و از پیشگامان تولید محصولات دفاعی کشور است.
جانشین وزیر دفاع و پشتیبانی نیرو های مسلح در ســخنرانی پیش از خطبه های نمازجمعه این 
هفته اصفهان به مناسبت هفته صنایع دفاعی اظهار کرد: جمهوری اسلامی در چهار دهه گذشته رشد 
فزاینده را در صنعت دفاعی داشته است، در صورتی که پیش از این ایران کشور بهره بردار معمولی و 
مصرف کننده صنایع دفاعی غربی بود، اما امروز پس ازگذشت چهار دهه از پیروز انقلاب اسلامی 

ایران جزو طراحان و سازندگان اصلی صنایع دفاعی است.
 سردار سرتیپ پاسدار سید مهدی فرحی افزود: در جنگ تحمیلی ۳۵ کشور پشتیبان عراق بودند، 
اما جمهوری اســلامی یک تنه در مقابل آن ها ایســتاد، در روز های اولیه دفاع مقدس در حالی که 
با مشکل تامین ســیم خاردار مواجه بودیم امروز مشتریان پهپاد و موشــک های ایرانی در صف 
ایســتاده ایســتاده اند، امروز روحیه جهادی و تلاش جوانان مومن در صنعت دفاع باعث شــده 
که دســتاورد های بزرگی را از آن خود کنیم. وی  با اشاره به اینکه اســتان اصفهان دومین استان 
صنایع دفاعی و از پیشــگامان تولید محصولات دفاعی کشور است، تاکید کرد: ارتباط صنایع دفاع 
با دانشــگاه ها و مراکز علمی، تحقیقاتی و دانش بنیان باعث شد تا پیشرفت های صنایع چندبرابر 
شود، حتی ازظرفیت های بین المللی نیز در این راه استفاده و شبکه بزرگی از همکاران برای توسعه 

صنعت دفاعی فراهم شده است. 
جانشین وزیر دفاع و پشتیبانی نیرو های مسلح ادامه داد: در سال گذشته ایالات متحده آمریکا 
بالاترین میزان بودجه نظامی را به صنایع دفاعی خود اختصاص داده است، اما ایران با یک بودجه 
حداقلی به واسطه روحیه جهادی و اخلاص توانسته است قله های بزرگی را درعرصه نظامی فتح 
کند، امروز ایران در حوزه موشکی در پنج فصل سوخت جامد، ســوخت مایع، کروز، پدافند و ضد 
زرهی به نوآوری های متعددی دست یافته است.وی  تصریح کرد: امروز در وزارت دفاع گروه های 
متعددی در زمینه های فضایی در حال برنامه ریزی و فعالیت هستند و همین موضوع باعث شده 
که جمهوری اسلامی ایران جزو ۹ کشــور بین المللی که دارای اقتدار فضایی است به شمار رود که 
در این زمینه با همت نخبگان علمی و تحقیقاتی شــاهد پرتاب های موفق بودیم. جانشــین وزیر 
دفاع و پشتیبانی نیرو های مسلح با اشاره به پیشــرفت های حوزه هوایی، زمینی و دریایی، اظهار 
کرد: محصولات هوایی از جمله هواپیما های ملخی، آموزشــی، موتور بالگرد و هواپیما و جنگنده، 
محصولات دریایی از قایق های تندرو گرفته تا ناوشــکن ومحصولات زمینی شامل انواع تانک ها، 

خودروها، نفربر های و توپخانه های پیشرفته با فناوری های جدید ازجمله این دستاورد هاست.

دادستان اصفهان خبرداد: ورود دادستانی به نظارت دقیق بر زنجیره تولید، توزیع و مصرف دارو:

بخشیازدارویتولیدیدراصفهانقاچاقمیشود

دادستان اصفهان از ورود دادستانی به نظارت دقیق بر زنجیره تولید، 
توزیع و مصرف دارو خبر داد و گفت: دارو و اقلام دارویی ضمن اینکه 
با سلامت و جان مردم سر و کار دارد کالایی غیرقابل جایگزین است.

به گزارش خبرگزاری تســنیم از اصفهــان، به نقــل از روابط عمومی 
دادگستری استان اصفهان،  ســید محمد موسویان در کمیته نظارت 
بر زنجیره عرضه اقــلام دارویی و جلوگیری از قاچــاق اقلام دارویی 
اظهار داشــت: پس از کمبود دارویی که سال گذشــته در کشور با آن 
مواجه شدیم و گزارشات واصله در خصوص قاچاق دارو به کشورهای 
همسایه، دادستانی کل کشور ضمن ابلاغ دستورالعملی، دادستانی ها 
را موظف به پیگیری موضوع به عنوان یکی از مصادیق حقوق عامه کرد.

وی با تاکیــد بر اهمیت موضــوع افزود: دارو و اقــلام دارویی ضمن 
اینکــه با ســلامت و جــان مــردم ســر و کار دارد کالایــی غیرقابل 
جایگزین اســت که در صــورت کمبود و نبــود آن، نمی تــوان آن را با 
 چیز دیگر جایگزین کرد و حساســیت نســبت به موضــوع دارو باید 

دوچندان باشد.
دادســتان عمومی و انقلاب اصفهان با اشــاره به رتبه ســوم استان 
اصفهان در تولید داروی کشــور بیان کرد: کمبود دارو در کشــور نشان 
دهنده آن اســت که بخشی از تولید اســتان اصفهان به عنوان یکی از 

قطب های اصلی تولید دارو قاچاق می شــود و  ضــرورت دارد ضمن 
 اجرای تدابیر اندیشــیده شــده اقدامــات مضاعفــی در این حوزه

 انجام شود.
وی ادامه داد:  جایگاه نظارتی اصلی متعلق به وزارت بهداشت است تا 
رصد موضوع را به طور خاص در این حوزه داشته باشد و دستگاه های 
نظارتی با اعلام موارد تخلف، رسیدگی را در دستور کار خواهند داشت.

موسویان با اشاره به موضوع فروش غیرمجاز اقلام دارویی در فضای 
مجازی گفت: متاسفانه بســیاری از جرائم ســازمان یافته امروز در 
فضای مجــازی رخ می دهد و با کنترل آن تا حــدودی اوضاع فضای 
واقعی هم بهتر خواهد شد و در این حوزه با وجود اینکه دستگاه های 
نظارتی حضور دارند، باز هــم وظیفه اصلی بر عهــده مجموعه وزارت 

بهداشت است.
وی خاطرنشان کرد: نظارت بیشتر بر انبارهای نگهداری داروها، نظارت 
بر گمرک و فرودگاه به عنوان یکی از مبادی احتمالی قاچاق دارو و... 

از دیگر مصوبات این جلسه بود.
دادســتان عمومی و انقلاب اصفهان بیان کرد: باید با اقدامات خوب 
دستگاه های ذیربط در استان اصفهان شاهد کاهش قاچاق معکوس 

دارو از داخل کشور به کشورهای همسایه باشیم.

 عضو شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: فایل لایحه 
مدیریت شــهری در سامانه نظر ســنجی شهرداری 
اصفهان به نشانی sana.isfahan.ir بارگذاری و از دو 
هفته پیش امکان بررسی آن برای شهروندان فراهم 
شــده اســت تا از نظرات آن ها در قالب پرسش نامه 
استفاده کنیم.مصطفی نباتی نژاد در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا اظهار کرد: برنامه راهبردی شهرداری اصفهان که 
تحت عنوان برنامه ۱۴۱۰ اطلاق می شود، یک برنامه 

هشت ســاله اســت که با عناوین، عناصر، ارزش ها، 
اهداف کلان و خرد و استراتژی های موضوعی تفکیک 
می شود.وی با بیان اینکه تدوین برنامه راهبردی تمام 
اقدام ها، بودجه ها و ساختار و انرژی مدیریت شهری 
را در این سال ها معطوف به رسیدن به اهداف مندرج 
در برنامه می کند، افزود: طی یک سال گذشته تدوین 
این برنامه در دستور کار مدیریت شهری قرار دارد و در 
شورای اسلامی شهر حدود یک ماه مهلت بررسی طرح 
وجود دارد.عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره 
به حکمرانی مشارکت مبنا و ابزار باشگاه شهروندی که از 
ابتدای دوره دغدغه احیای آن را داشتیم، تصریح کرد: 
شهروندان اصفهانی به مثابه یک شهراندیش هستند؛ 

فایل لایحه مدیریت شهری در ســامانه نظرسنجی 
 sana.isfahan.ir شــهرداری اصفهان به نشــانی
بارگذاری و از دو هفته پیش امکان بررســی آن برای 
شهروندان فراهم شده است تا از نظرات آن ها با طرح 
چند سوال در قالب پرسش نامه استفاده کنیم که این 
نظرات در تصمیم گیری شورای اســلامی شهر برای 
تدوین لایحه برنامه ۱۴۱۰ اصفهان موثر خواهد بود.وی 
با اشاره به اینکه متعاقب برنامه راهبردی، برنامه های 
عملیاتی شهرداری به شورای شــهر می رسد، گفت: 
برنامه در سامانه بارگذاری شــده است و شهروندان 
در مدت زمان پنــج دقیقه می توانند در نظرســنجی 

شرکت کنند.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

شهروندان در نظرسنجی تدوین برنامه 1410 شرکت کنند

اجرای تاسیسات برق بازار گل و گیاه ارغوان به ارزش 140 
میلیارد ریال

مدیرعامل ســازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری شــهرداری اصفهان با اشاره به 
اجرای تاسیسات برق بازار گل و گیاه ارغوان به ارزش ۱۴۰ میلیارد ریال از سال گذشته تا کنون گفت: یکی 
از اقدامات ضروری در راستای تکمیل پروژه بازار گل و گیاه ارغوان، تامین و اجرای تاسیسات زیربنایی در 
حوزه برق است.امیرحسین ماه آورپور در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به فعال سازی دوباره عملیات 
عمرانی بازار گل و گیاه ارغوان از ابتدای سال جاری اظهار کرد: از جمله اقدامات ضروری در این طرح تامین 
و اجرای تاسیسات زیربنایی به ویژه در حوزه برق است.وی افزود: اجرای کابل کراسلینک از پست برق 
اصلی به پست های داخلی، به منظور برق دار و شبکه شدن آنها با انجام ۱۶۰۰ متر حفاری ترانشه در زمین 
سنگی و خرید و اجرای ۴۸۰۰ متر کابل کراســلینک و پرسازی استاندارد ترانشه و ترمیم آن با هزینه ای 
بالغ بر ۳۰ میلیارد ریال انجام شده است.مدیرعامل سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل 
شهری شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: احداث پست برق اصلی بازار گل و گیاه ارغوان، در بلوار رضوان، 
جنب ساختمان سازمان مدیریت پسماند شهرداری و تجهیز و اتصال آن به شبکه برق با هزینه ۱۰ میلیارد 
ریالی نیز انجام شده اســت.وی با اشاره به اجرای تاسیســات برق بازار گل و گیاه ارغوان به ارزش ۱۴۰ 
میلیارد ریال از سال گذشــته تا کنون تاکید کرد: احداث چهار باب پست برق داخلی بازار و خرید و نصب 
تجهیزات آنها شامل کوبیکل، تابلو توزیع و ترانسفورماتورها شامل دو دستگاه ترانسفورماتور ۲۰ کیلوولت 
به ۴۰۰ ولت، به ظرفیت ۱۰۰۰ کیلوولت آمپر و دو دستگاه ترانسفورماتور به ظرفیت ۱۲۵۰ کیلوولت آمپر در 
مجموع به مبلغ ۷۵ میلیارد ریال نیز انجام شده است.ماه آورپور ادامه داد: همچنین اجرای فونداسیون، 
خرید پایه ها و چراغ های روشنایی پیرامونی بازار گل و گیاه ارغوان، به مبلغ ۲۵ میلیارد ریال و اجرای کامل 
غلاف گذاری همزمان با اجرای عملیات خیابان سازی و محوطه سازی، به منظور پیش بینی اجرای کابل 

برق به ساختمان ها و روشنایی و نورپردازی محوطه انجام شده است.

کارشناس کمیسیون ماده ۱۰۰ شهرداری اصفهان مطرح کرد:
بررسی تخلفات ساختمانی در کمیسیون ماده 100 شهرداری

کارشناس کمیسیون ماده ۱۰۰ شهرداری اصفهان گفت: هرگونه تخلفی که مازاد بر پروانه انجام یا ساختمان 
بدون پروانه ساخته شــود، پس از بازدید از طرف شهرداری، به کمیســیون ماده ۱۰۰ ارجاع داده خواهد 
شد.محمدرضا فروغی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به تخلفات ساختمانی در شهرها اظهار کرد: 
هرگونه تخلفی که مازاد بر پروانه انجام یا ساختمانی بدون پروانه ســاخته شود، پس از بازدید از طرف 
شهرداری، نوع تخلف به کمیسیون ماده ۱۰۰ ارجاع خواهد شد.وی افزود: در این کمیسیون بر اساس نوع 
تخلف و موارد کلی فرم گزارش وضعیت بنا، به تخلفات ساختمانی رسیدگی می شود.کارشناس کمیسیون 
ماده ۱۰۰ شهرداری اصفهان تصریح کرد: از شهروندان درخواست می کنیم با توجه به سخت گیری هایی که 
در خصوص صدور رای و ارقام جریمه طی سال جدید انجام شده است، به این موضوع با دقت و مدیریت 
بیشتری توجه کنند.وی با تاکید بر رسیدگی بدون اغماض به تخلفات ساخت وساز ادامه داد: به طور کل در 
پرونده هایی که به کمیسیون ماده ۱۰۰ ارسال می شود، به تمام موارد تخلف از جمله مشرفیت، ایستایی، 
آتش نشانی و تمام مبحث هایی که به اصول سه گانه مربوط می شود، بررسی و رای مربوطه صادر می شود.

کارشناس کمیسیون ماده ۱۰۰ شهرداری اصفهان با بیان اینکه تخلفات ساختمانی متنوع است، گفت: 
این تخلفات شامل اضافه ســاخت، پیش روی، احداث بالکن، پر کردن عقب نشینی یا رعایت نکردن 
عقب نشینی می شود.وی با اشاره به تخلفات زیربنایی و غیر زیربنایی اضافه کرد: اضافه ارتفاع، احداث 
سایه بان و تخلفاتی از این دســت از جمله تخلفات زیربنایی و مواردی که مغایر با مقررات شهرسازی و 
قوانین ملی ساختمان است، تخلفات غیر زیربنایی محسوب می شود.فروغی خاطرنشان کرد: سازمان 
آتش نشانی، نظام مهندسی و معاونت شهرسازی بر این موارد نظارت کامل دارند و بهتر است قبل از هر 

تخلف با تمام سازمان ها، مشاوره های لازم انجام شود تا تخلفی صورت نگیرد.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 شهردار اصفهان مطرح کرد:
افتتاح فاز نخست خط 2 
متروی اصفهان تا پایان 

1403
شــهردار اصفهان گفت: فاز نخســت خط دو 
متروی این کلان شهر حدفاصل دارک تا طوقچی 
تا پایان سال آینده افتتاح خواهد شد و شاهد 
حرکت واگن ها و جابه جایی مسافران در این 
خط خواهیم بود.به گزارش خبرنگار ایمنا، علی 
قاسم زاده در برنامه رادیویی »سلام اصفهان« 
اظهار کرد: یکی از رویکردهای مدیریت شهری 
ششــم اصفهان »محله محوری« است، بدان 
معنا که در هر محله با کمک مردم آن و همکاری 
دســتگاه های مختلف، به کشــف مســائل و 
مشکلات آن محل بپردازیم و سعی کنیم راهکار 
رفع مشــکلات را در خود محله با کمک مردم 

پیدا کنیم.
 وی افزود: یکی از اقداماتی که به مرحله طرح 
 و اجرا رسید، امضای تفاهم نامه بین شهرداری 
 و آمــوزش و پــرورش بــود کــه بر اســاس
  آن امکانــات ورزشــی ۲۰۰ بــاب مدرســه

  شــهر اصفهــان در قالــب طرح موســوم به 
»عصــر ورزش« در اختیار شــهروندان به ویژه 
جوانان و نوجوانان قرار گرفته است تا به ورزش 
و بازی در حیاط این فضاهای آموزشی بپردازند.
شــهردار اصفهان تصریح کرد: در مدارس این 
محله هــا امکانات ورزشــی همچــون توپ و 
ســایر ابزار در اختیار افراد قرار داده می شود که 
شــهروندان علاقه مند می توانند برای استفاده 
از این رویداد و کسب اطلاعات بیشتر به لینک 
app.isfahan.ir مراجعــه کنند یا با شــماره 
۱۳۷ تماس بگیرنــد.وی با بیــان اینکه نیمه 
نخست مهرماه سال جاری نمایشگاه »فن نما« 
برگزار می شــود که اجتماعی از شــرکت های 
دانش بنیان و بنگاه های صنعتی است، بنابراین 
از شرکت های دانش بنیان برای حضور در این 
نمایشــگاه و ارائه محصولات دعــوت به عمل 
می آوریــم، ادامــه داد: در این نمایشــگاه از 
صنعت های مختلف برای بازدید دعوت شــده 
اســت و عرصه خوبی برای آشــنایی صنایع و 
شــرکت های دانش بنیان برای استفاده از این 

شرکت ها فراهم شده است.

مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان:

آیات قرآن، آب حیات برای جان های تشنه است
حجت الاسلام محمدحسین بلک، مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان اظهار داشت: استان اصفهان در این دوره از مسابقات بالغ بر ۴ هزار و ۱۷۰ نفر 
ثبت نام کننده داشته است؛ مرحله شهرستانی این مسابقات در مناطق مختلف برگزار شــد و افراد در ۱۳ رشته آوایی و معارف به رقابت پرداختند.وی افزود: 
از جمع حاضران در مسابقات شهرستانی، ۳۳۰ نفر به مرحله استانی راه پیدا کردند که سهم بانوان و آقایان در این افراد تقریبا برابر بود.مدیرکل اوقاف و امور 
خیریه استان اصفهان ادامه داد: مسابقه دهندگان در رشته های حفظ کل، حفظ ۲۰ جزء، حفظ ۱۰ جزء، حفظ چنج جزء، قرائت ترتیل، قرائت تحقیق، اذان، 
دعاخوانی و مدیحه سرایی شرکت کردند؛ در بخش دیگری از مسابقات مربوط به رشته های معارفی، رقابت های سراسری رشته های معارف قرآن، معارف 
نهج البلاغه، معارف صحیفه سجادیه و ترجمه سوره های یس و الرحمن برگزار خواهد شد.وی عنوان کرد: ۲۷ نفر از خواهران و ۲۷ نفر از برادران عزیز در 9 رشته 
به عنوان افراد برگزیده و رتبه آور مورد قضاوت قرار گرفته و اعلام شد.بلک با اشاره به اهانت به قرآن کریم توسط کشورهای غربی تصریح کرد: این مسابقات در 
زمانی برگزار شد که از سویی جهان اسلام متوثر از یک اقدام کینه توزانه بود و آن اعلام عداوت و دشمنی با نورانیت قرآن بود؛ در ستیز تاریکی با نور آنکه مغلوب 
است چیزی جز تاریکی و ظلمت و شب نیست.وی افزود: فروغ قرآن جاودانه است، هم خود روشن است و هم روشنایی بخش است؛ قرآن بیمار را شفا و 

دل ها را شفاف می کند و کتابی جامعه ساز و انسان ساز است.

ارتشی ها؛ پیشقدم در 
اهدای زندگی

با توجه بــه کمبود شــدید خون و 
فرآورده های خونی استان اصفهان 
و درخواست این ســازمان از آحاد 
مــردم، نیروهای مســلح کارکنان 
گروه ۵۵ توپخانه ارتش جمهوری 
اســلامی ایران در راســتای تحقق 
شعار »ارتش فدای ملت«، با حضور 
در ســازمان انتقال خون اســتان 

اصفهان خون خود را اهدا کردند.

عکس خبر

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان مطرح کرد:
 ارتقای کیفیت اطلاعات »اصرو«

 در دستور کار اتوبوسرانی
مدیرعامل شرکت واحد اتوبوســرانی اصفهان و حومه با اشاره به 
افزایش کیفیت اطلاعات سامانه اصرو به منظور اطلاع رسانی بهتر و 
دقیق تر به شهروندان به عنوان یکی از پروژه های این شرکت گفت: در 
صورت رضایت شهروندان و دریافت بازخوردهای مثبت، مانیتورهای 
اطلاع رسانی زمان رسیدن اتوبوس در ایستگاه ها افزایش خواهد 
یافت.ســیدعباس روحانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشــاره 
پروژه های شــرکت واحد اتوبوســرانی اصفهان و حومه در ســال 
جاری اظهار کرد: نوسازی پایانه شهید مهرابی، خرید اتوبوس های 
جدید، آماده سازی اتوبوس ها برای سال تحصیلی و مهرماه، افتتاح 
مرکز مانیتورینگ، فعال سازی پرداخت کرایه با کیوآرکد، افزایش 
کیفیت اطلاعات سامانه اصرو به منظور اطلاع رسانی بهتر و دقیق تر 
به شهروندان و همکاری با شــرکت های دانش بنیان برای تولید و 
تامین قطعات و لوازم یدکی که وابستگی خارجی دارند و در تامین 
آن ها با مشکل واردات مواجه هستیم، پروژه های این شرکت است.

وی با بیان اینکه اصفهان با کمبود ناوگان فعال مواجه است که این 
موضوع در تمام خطوط تحت پوشش مشهود است، افزود: تلاش 
اتوبوسرانی در راستای آماده سازی ناوگان و افزایش تعداد ناوگان 
فعال در خطوط و کاهش سرفاصله هاست و با ورود ناوگان جدید 
خریداری شده که ۱۵۳ اتوبوس سهمیه وزارت کشور تا پایان ۱۴۰۳ 
تحویل اصفهان خواهد شــد، تا حد زیادی مشکل کمبود اتوبوس 
در خطوط رفع خواهد شــد.مدیرعامل شــرکت واحد اتوبوسرانی 
اصفهان و حومه خاطرنشــان کرد: طبق قرارداد موجود با شرکت 
مجری مانیتورهای اطلاع رسانی زمان رسیدن اتوبوس سطح شهر، 
در گام نخست ۵۰ ایستگاه اصلی و پرتردد، به این مانیتورها مجهز 
شد و در صورت رضایت شهروندان و دریافت بازخوردهای مثبت، 
در گام بعدی به منظور افزایش تعداد آن با این شرکت وارد مذاکره 
خواهیم شــد.وی با بیان اینکه تمام مســافران برای استفاده از 
خدمات اتوبوسرانی باید از اصفهان کارت استفاده کنند، اضافه کرد: 
اتوبوسرانی اصفهان در راستای مســئولیت های اجتماعی خود از 
سال ۱۳9۵، با همکاری معاونت فرهنگی شهرداری و اصفهان کارت 
و مشارکت اداره کل بهزیستی استان، برای ارائه خدمات به جامعه 
هدف، طرح منزلت را اجرا کرده است.معلولان، بازنشستگان، زنان 
سرپرست خانوار، جانبازان، سالمندان، مادران دارای فرزند سوم و 
بیماران خاص مشمول طرح کارت منزلت هستند و پس از ثبت نام 
در درگاه مربوطه احراز هویت می شوند و می توانند کارت تخفیف دار 

دریافت کنند.
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مدیر عامل شرکت واحد اتوبوسرانی شهرداری اصفهان با تاکید بر اینکه ۹0 درصد 
از اتوبوس های شهر اصفهان مجهز به سیستم سرمایشی هستند، گفت: نزدیک 
به 180 دستگاه بدون کولر در شهر داریم که فابریک و از طرف کارخانه بدون کولر 
بوده اند و با توجه به فصل گرما، نزدیک به 100 دستگاه از آن ها را متوقف کرده ایم 
و 80 دستگاه را فعال نگه داشته ایم.سید عباس روحانی اصفهانی، در گفت وگو 
با خبرنگار ایسنا، درباره بازرسی و تعمیر وسایل حمل و نقل عمومی در اصفهان، 
اظهار کرد: از آن جایی که اتوبوس ها و وسایل حمل ونقل عمومی هرروز در سطح 
شهر تردد دارند و مشغول به کار هســتند، مداوم به تعمیر و سرویس نیاز پیدا 
می کنند. این وســایل نقلیه به صورت مرتب در چرخه تعمیر و بازدید قرار دارند 
 و از نظر تعمیــرات کلی، اتوبوس ها مرتــب در حال کار، خراب شــدن و تعمیر

 هستند.
وی با اعلام اینکه ۹0 درصد از اتوبوس ها مجهز به سیســتم سرمایشی هستند، 
افزود: نزدیک به 180 دســتگاه بدون کولر در شــهر داریم که فابریک و از طرف 
کارخانه بدون کولر بوده اند و با توجه به فصل گرما، نزدیک به 100 دستگاه از آن ها 
را متوقف کرده ایم و 80 دستگاه را فعال نگه داشته ایم.مدیر عامل شرکت واحد 
اتوبوسرانی شهرداری اصفهان درباره محدوده تردد اتوبوس های قدیمی، تصریح 
کرد: اتوبوس های بدون کولر به صورت پراکنده و در همه خطوط مشغول به فعالیت 
هستند. خط ها تقریبا قدمت مشابه دارند و می توان گفت که خط جدید ما، خط 

4 بی آرتی است و بقیه خط ها قدیمی محسوب می شوند. در ارتباط با خط های 
حومه ای نیز، اکثرا از مرکز شــهر تردد می کنند، ولی ممکن است به این صورت 

باشد که در این خطوط تعداد اتوبوس های بدون کولر بیشتر باشد.
وی در خاتمه با اشــاره به نزدیک شــدن به ســال تحصیلی جدید و استفاده 
دانش آمــوزان از حمل ونقل عمومی، اضافه کرد: ســرویس مــدارس بر عهده 
تاکسیرانی است، ولی ما نیز از طریق ستاد مهر، بحث سرویس دهی در ایام مهر 
را در دســتور کار داریم که خاص دانش آموزان نیست و به صورت عمومی است، 
زیرا در ایام مهر و در ساعات پیک دانش آموزی، اکثر مسافران ما دانش آموزان 

هستند، اما اینگونه نیست که سرویس مدرسه داشته باشیم.

محمدرضا موثقی نیا، معاون وزیر صمت و رییس هیئت عامل ایمیدرو در بازدید 
از پروژه انتقــال آب دریای عمان به فلات مرکزی گفــت: به همراه مدیرعامل 
شرکت فولادمبارکه، یکی از جبهه های پروژه انتقال آب دریای عمان به اصفهان 
را از نزدیک بازدید کردیــم و امیدواریم در اولین فرصــت ممکن آب به مردم 
شریف اصفهان و صنایع رسیده و دغدغه ای که سال هاست رهبری، مسئولین 

و مردم در مورد وضعیت آب دارند با این پروژه تا حدی جبران شود.
وی افزود: این پروژه از سال گذشــته آغاز شده و به همت فولاد مبارکه و سایر 
صنایع اســتان اصفهان تاکنون پیشرفت خوبی داشته اســت و امیدواریم در 
بازدیدهای بعد شاهد بهره برداری از این پروژه باشیم تا نیاز صنایع به آب خام 

به حداقل ممکن برسد.
موثقی نیا تاکید کــرد: این پروژه از لحــاظ تکنولوژی، چالــش خاصی ندارد 
و عمده مســائل آن به تامین مالی، ســازندگان ورق و لولــه برمی گردد که با 

برنامه ریزی های انجام شــده امیدواریم وضعیت تامین مالی پروژه به نقطه 
مطلوبی رسیده تا شاهد به نتیجه رسیدن این پروژه باشیم.

مدیرعامل آبفای استان اصفهان از تامین پایدار آب شرب ۹ شهر و 35 روستا با 
بهره مندی از دانش روز در فصل تابستان خبر داد.حسین اکبریان در گفت وگو 
با خبرنگار تسنیم در اصفهان اظهار داشــت: طرح های آبرسانی و اجرای شبکه 
آب مسکن مهر دیزیچه، تسریع در اجرای تفاهم نامه شبکه فاضلاب شهرهای 
طالخونچه، مجلسی، روستای حسن آباد دیزیچه و روستاهای شهرستان، اصلاح 
شبکه آب روستاهای میرآباد و بروزاد، احداث مخازن ذخیره آب شهرستان در 
محله دهســرخ و تامین آب منطقه کارگاهی دیزیچه در حال انجام و پیگیری 
است.وی درباره تامین پایدار آب شرب روستاها در منطقه مبارکه افزود: با اصلاح 

شبکه های فرسوده روستاهای سطح شهرستان، آب شرب روستاها همچنان 
پایدار تامین می شود، این درحالیست که در تابستان امسال هیچ گونه آبرسانی 
سیار در منطقه مبارکه نداشتیم. مدیرعامل آبفای استان اصفهان درباره اجرای 
شبکه فاضلاب در منطقه مبارکه اعلام کرد: با سرمایه گذاری صورت گرفته در ایجاد 
تاسیسات فاضلاب در این منطقه بیش از 70 درصد مردم منطقه از خدمات شبکه 
فاضلاب بهره مند شدند و انتظار می رود با مشارکت بیش از گذشته سرمایه گذاران 
و مشارکت شهرداری ها و دهیاری ها همه مردم منطقه تحت پوشش خدمات 

شبکه فاضلاب قرار گیرند.

1184 پروانه بهره بــرداری از چاه های مجاز در شهرســتان مبارکه اصفهان 
اصلاح و تعدیل شد.به گزارش روابط عمومی شرکت آب منطقه ای اصفهان، 
مهندس رضا قدیری، رییس اداره منابع آب شهرســتان مبارکه با اعلام این 
خبر افزود: یک هزار و 113 حلقه چاه مجاز در این شهرستان به کنتور تجهیز 
شــد که از این تعداد 3۹8 مورد کنتور هوشــمند الکترومغناطیس اســت.

قدیری با بیان این که حفاظت از منابع آب برای توسعه پایدار ضروری است، 
خاطر نشان کرد: در همین راستا تا کنون 701 حلقه چاه غیرمجاز در شهرستان 
مبارکه پر و مسدود شده است.وی افزود: در جلوگیری از حفر چاه های غیر 
مجاز همکاری و مشارکت مردم لازم اســت و تمامی شهروندان می توانند 
هرگونه تخلف در حوزه منابع آب را به سامانه تلفنی حفاظت منابع آب 3848 
اعلام کنند.رییس اداره منابع آب شهرســتان مبارکــه تصریح کرد: صیانت 
از منابع آب زیرزمینی بــا توجه به اهمیتی که در جلوگیری از تشــدید افت 

آب های زیر زمینی و کاهش منابع آبی دارد، حائز اهمیت است.شهرســتان 
مبارکه در 45 کیلومتری جنوب غرب شهر اصفهان واقع شده است.

مدیرآبفای مهردشــت از کاهش هدر رفت آب با اصلاح خطوط فرســوده آب و 
تعویض کنتورهای خراب خبر داد.مهدی زمانی با بیان اینکه درســال گذشته با 
اصلاح شبکه فرسوده آب در شهر و روستاهای منطقه، شاهد کاهش هدر رفت آب 
بودیم، اعلام کرد: در سال گذشته حدود 250 کنتور فرسوده آب در منطقه تعویض 
شد و هم اکنون میزان هدر رفت آب در منطقه مهردشت حدود 15 درصد است 
که پیش بینی می شود با اصلاح خطوط فرسوده آب در سال جاری این رقم روند 
نزولی را طی کند.وی افزود: با بررسی های صورت گرفته درصدد هستیم در سال 
جاری حدود 10 کیلومتر از خطوط فرسوده آب در منطقه مهردشت مورد اصلاح 
و بازسازی قرار گیرد. این درحالیست که 220 کیلومتر شبکه توزیع و ۹8 کیلومتر 
خطوط انتقال  حدود 30 درصد آن فرسوده است . مدیرآبفای منطقه مهردشت 
با اشاره به مصرف سرانه آب گفت: در حال حاضر سرانه مصرف آب در 2 شهر و 
۹ روستای منطقه حدود 185 لیتر درشبانه روز است که با برنامه های فرهنگی 
مانند سه شنبه های شادابی و فعالیت گروه مروجین وسایر اقدامات فرهنگی 
در تلاش هستیم که میزان سرانه مصرف آب شرب در منطقه کاهش یابد.زمانی 
تصریح کرد:در  مجموع 12 هزار و 70۹ فقره انشــعاب آب  به 26 هزار و 700 نفر 
جمعیت منطقه واگذار شده است و تابستان سال جاری تمام تلاش های لازم 

برای تامین آب شرب پایدار منطقه صورت گرفت. 
در ادامه رییس خانه فرهنگ آب گفت: با وجود  این که ایران کشور کم بارانی است، 

اما میزان مصرف آب در ایران فراتر از استانداردهای جهانی است. رویکرد اساسی 
در مقابله با بحران مصرف آب، صرفه جویی است، اما در ایران کمتر به این موضوع 
توجه شده، بر این اساس، ایجاد زمینه های مصرف بهینه آب یکی از برنامه های 

آبفای استان اصفهان است.
زهره تشــیعی اعلام کرد: تا زمانی که به مدیریت جامع آب باز نگردیم و ارزش 
واقعی آب مد نظر گرفته نشود، همچنان با چالش تنش آبی روبه رو خواهیم بود. 
خشکسالی، مشکل تازه و جدیدی برای کشور ایران که در پهنه و نوار خشک کره 
زمین واقع شده است، نیست بلکه نحوه مدیریت آن مهم است که در این میان 

مدیریت مصرف آب نقش بسزایی دارد.

۹۰ درصد اتوبوس های شهری اصفهان مجهز به کولر هستند

 پیشرفت مطلوب پروژه انتقال آب دریای عمان به فلات مرکزی

 با حمایت فولاد مبارکه
مدیرعامل آبفای استان مطرح کرد:

تامین پایدار آب شرب ۹ شهر و ۳۵ روستای شهرستان مبارکه

رییس اداره منابع آب شهرستان مبارکه  اعلام کرد:

اصلاح و تعدیل 1184 پروانه بهره برداری از چاه های مجاز

در برنامه رادیویی »جاری حیات« اعلام شد:

کاهش هدر رفت آب در منطقه مهردشت نجف آباد

منبع: ایمنا 

zaya
nderoudonlin

e.ir

ســایت روزنامه زاینده  رود

سازمانآگهیهای
روزنامهزایندهرود
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